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1. VRAGEN D66

Blz. 11 stembureau, zou de brandweerkazerne weer een stembureau kunnen worden?
Een stemlokaal is een openbaar gebouw en dus in beginsel voor iedereen toegankelijk. Het  
betekent ook dat er aandacht moet zijn voor de toegankelijkheid voor gehandicapten en dat 
er een rookverbod geldt. Als er dus een ruimte in de brandweerkazerne locatie voldoet kan 
er na instemming van brandweer/ gebruiker? wel weer een stembureau gevestigd worden.
Om dit te realiseren voor de verkiezingen van 2015 (Prov. Staten en Waterschap) zal dit  
voor nov 2014 in orde moeten zijn.

Het is nog niet gelukt de vrij gekomen ruimte, wegens vertrek stichting rijk te 
verhuren. Regelmatig bezoek ik dit huis en zie dat veel werkplekken onbenut zijn, 
I.v.m.  parttime werkers, m.i.z. behoeft niet elke parttimer een vaste werkplek en kan 
daar anders mee om worden gegaan, zodat  volgens mij meerdere ruimtes vrijgemaakt 
kunnen worden, voor andere  doelen, denk b.v. aan een medisch centrum    
Het bleek niet eenvoudig huurders te vinden voor een deel van het gemeentehuis.  
Uiteindelijk is gekozen voor een, naar onze mening,  maatschappelijk aanvaardbare 
oplossing namelijk ingebruikgeving aan de Historische werkgroep Halfweg. Overigens met 
een beperkte opzegtermijn wanneer de gemeente voor de voormalige RIJK – ruimte een 
alternatieve bestemming heeft. De ervaringen met flexplekken (werkplekken die gebruikt  
worden door verschillende werknemers) zijn heel verschillend. Tot op heden is deze keuze 
op het raadhuis Haarlemmerliede en Spaarnwoude niet aan de orde geweest omdat er geen 
ruimteproblemen waren.   
Aanvullend:
Onze vraag ging niet over het ruimte gebrek, maar meer over het creëren van ruimte, 
door elkaars werkplek te delen zodat  er minder kosten worden gemaakt en eventueel 
kan worden verhuurd (zie suggestie) minder bureaus, minder P.C. minder verwarming 
etc. etc.  
De besparende effecten van flexwerken treden vooral op wanneer de vrijkomende ruimte 
wordt verhuurd of wanneer sprake is van ander alternatief gebruik. Na de afwikkeling van de 
toekomstdiscussie is dit een vraag die aan de orde kan komen. Tot dat moment lijkt het niet  
verstandig een huurder aan te trekken voor een deel van het gemeentehuis.

Blz. 12 het werken – op - afspraak gaat ons 9.200 euro het eerste jaar kosten, weegt dit 
op tegen het geringe aantal inwoners.
Hiertoe is in 2013 besloten om te zien of wij bij burgerzaken onze dienstverlening nog 
kunnen verbeteren en om de werkdruk beter te kunnen controleren. Daarom willen wij een 
pilot starten met de mogelijkheid om voor bepaalde zaken een afspraak te kunnen maken.  
Deze afspraken moeten dan online via onze website (direct) in een afsprakensysteem gezet  
kunnen worden, waarbij vooraf bepaalde doorlooptijden ingesteld kunnen worden.
Dit systeem moet verder ontwikkeld kunnen worden, zodat bijvoorbeeld ook de afspraken 
voor huwelijken in deze gemeente online gemaakt kunnen worden.
Dienstverlening kost geld, ook voor een “gering aantal inwoners” 
Voor de inwoners betekent het geen wachttijden meer en feitelijk een verruiming van de 
“openingstijden”.
Voor de organisatie betekent het geen extra kosten voor een invalkracht, omdat bij de 
planning met vakanties rekening kan worden gehouden. 

Blz. 14 kan het college aangeven hoeveel nu precies het inhuren van, boa's, 
controleurs en adviseur ons uiteindelijk gaan kosten (zie ook blz. 17)
€ 20.000,--. 
Aanvullend:
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De vraag was natuurlijk, is dat voor alle boa’s, adviseurs en controleurs
Met de Milieudienst IJmond is voor de periode van 1 maart 2014 t/m 31 december 2014 een 
contract afgesloten voor de inhuur van een BOA. Dit contract wordt in overleg jaarlijks  
verlengd. Op jaarbasis nemen wij van de Milieudienst IJmond 200 uur (4 uur per week) aan 
inzet van een BOA af. Het tarief bedraagt  € 70,30 per uur exclusief BTW. De BOA wordt  
ingezet op het toezicht en handhaven van de APV, alsmede op de Drank en Horeca. Buiten 
deze opdracht is er nog een bedrag beschikbaar ad € 6.000,- voor het verrichten van 
aanvullende taken in het kader van Integraal Veiligheidsbeleid. Het bedrag ad. € 20.000,-  
omvat dus het totaalpakket aan activiteiten van de BOA.

Wat wordt bedoeld met vermindering van de 600 personeelsleden, minder opgeleid of 
echt 600 minder personeel.
Vanuit de deelnemende gemeenten waren er zo’n 900 personeelsleden parttime betrokken 
bij de crisisorganisatie. Dat zijn er nu nog maar 300. Deze mensen zijn inderdaad beter  
opgeleid. De totale tijdsbesteding aan dit onderwerp is overigens niet sterk veranderd.

Blz. 15 Evenementen Sugar Cityterrein, het lijkt mij zinnig wel kleine evenementen toe 
te staan.
Dat gebeurt inderdaad.

Bibobbeleid, als het kan meenemen in de legesverordening, kan het?
Dit is al gedaan voor de omgevingsvergunningaanvragen. Wordt op dit moment voorbereid 
ook voor de overige vergunningaanvragen.

Blz. 20 bezwaren verkeersgevolgen  zullen in augustus 2014 worden afgehandeld, 
Is dit ook gebeurt?
Tegen het verkeersbesluit, voortvloeiende uit de ontwikkeling van het Polanenpark, zijn door 
SADC informeel zienswijzen ingediend. Op 1 september 2014 is er m.b.t. de zienswijzen een 
overleg gepland met SADC. In afwachting van de uitkomsten van dit overleg is het overleg 
met de bezwaarmakers opgeschort. Naar verwachting kan het gesprek met de 
bezwaarmakers in oktober 2014 plaatsvinden.

Blz.21 kan het college aangeven waarom het zolang duur voordat de hoek N200/ 
Oranje Nassaustraat is opgeknapt, alhoewel wij het er overeen zijn dat het een parkje 
wordt, lazen wij dat de buurtbewoners nu weer geraadpleegd worden?
ook de totaal kosten, willen wij graag gespecificeerd weten.
De kadernota is duidelijk over de oorzaak van de vertraging. De vertraging  is veroorzaakt  
door onvoorziene asbest sanering en het verwijderen van een olietank. De inrichting is  
inmiddels gestart en zal eind september 2014 gereed zijn. De kosten verbonden aan de 
inrichting worden volledig vergoed uit de 1e tranche van de Stichting Leefomgeving 
Schipholgelden. De extra kosten aan sanering hebben afgerond € 42.205,- bedragen. Bij dit  
bedrag moeten nog externe advieskosten ad. € 1.500,- worden opgeteld.  Een aanvullend 
krediet voor de dekking van de overschrijding kunt u binnenkort tegemoet zien. 
De specificatie van de extra kosten (excl. externe advieskosten) aan sanering treft u hierbij  
als bijlage aan. Het raadplegen van de buurtbewoners betreft het gedeeltelijk inrichten van 
de Oranje Nassaustraat met enkele bomen. Ook deze werkzaamheden worden vergoed uit  
de 1e tranche van de Stichting Leefomgeving Schipholgelden.
Aanvullend:
Een rest vraag is, wat heeft het allemaal gekost, dus graag een opgave van uitkoop, 
sloop, sanering, aanleg parkje, incl. de dekking Schiphol gelden. 
Door de Stichting Leefomgeving is voor het aanplanten van bomen in de Oranje 
Nassaustraat (ged.) en het inrichten van het parkje incl. het leveren van een kunstwerk met  
sokkel een bedrag beschikbaar gesteld van € 125.000,-. Bovenvermelde werkzaamheden 
zijn op dit moment in uitvoering en worden indicatief geraamd op € 125.000,- (parkje €  
66.000,- / aanplant  + aanpassen bestrating  Oranje Nassaustraat € 59.000,-) 
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De werkzaamheden blijven dus binnen het door de Stichting Leefomgeving Schiphol  
beschikbaar gestelde budget. Voor het uitkopen en slopen incl. asbestsanering  van het  
pand op de hoek Oranje Nassaustraat en de N200 is een bedrag beschikbaar gesteld van € 
80.000,-. De aankoop van het pand heeft € 50.000,- bedragen. Voor het slopen en saneren 
van het pand was dus een bedrag beschikbaar van € 30.000,-. De totaalkosten aan slopen 
en sanering hebben € 73.705,- bedragen ofwel een overschrijding van € 43.705,-. ,-.  
Hiervoor zal aan u een aanvullend krediet worden gevraagd. 

Wanneer krijgen wij het eindrapport van de N200 te zien?
Het eindrapport is in concept gereed.
De leden van de werkgroep buigen zich nog over het concept eindrapport.
Naar verwachting zal het eindrapport  in de 2e helft van september 2014 door RWS aan ons 
kunnen worden aangeboden. Het eindrapport zal dan omstreeks november 2014 voor uw 
Raad beschikbaar komen.

Sluisjes, wij kunnen ons niet aan de indruk onttrekken dat het een idioot bedrag van 
ruim 5 miljoen is voor het opknappen van de sluisjes die totaal aan het oog zijn 
onttrokken en derhalve niets toevoegen aan een historisch bezienswaardigheid.
De sluisjes hebben een monumentale en waterstaatkundige status.
Met de € 5 miljoen  zullen Amsterdam en het Hoogheemraadschap de sluisjes weer in goede 
technische staat brengen, waardoor de waterhuishouding in het gebied beter gereguleerd 
kan worden. Nadat de sluisjes weer in een goede technische staat zijn gebracht, zullen de 
sluisjes ook weer zichtbaar en toegankelijk zijn. Met  onze investering van € 110.000,- willen  
wij het gebied van de sluisjes aantrekkelijk maken voor o.a. toerisme en de sluisjes op de 
toeristische kaart zetten. Het betreft dan het aankleden van het gebied rond de sluisjes en 
het koppelen van deze toeristische bezienswaardigheid  met o.a. het stoomgemaal en  het  
realiseren van een informatiepunt.  Tevens willen wij voor dit doel extra financiële middelen  
aanboren door fondswerving.

Blz.24  gevel  steenstrips?   Nog  steeds  niet  vervangen
Op 5 augustus 2014 is de omgevingsvergunning verleend voor het :
bouwen en handelen in strijd met regels ruimtelijke ordening voor het wijzigen van de functie  
van winkel in woning en het maken van een aanbouw aan de achtergevel op het perceel,  
kadastraal bekend gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude, sectie M, nummer 2360,  
plaatselijk bekend Oranje Nassaustraat 36, 1165 GN Halfweg;
In de vergunning is het volgende opgenomen:
stellen vast:
dat is geconstateerd dat vooruitlopend op deze omgevingsvergunning de gevelaanpassing is  
uitgevoerd  met  steenstrips;  de  aandacht  wordt  erop  gevestigd  dat  de  aanvraag  en  de  
omgevingsvergunning  voorzien  in  het  vervangen  van  het  bestaande  tegelwerk  door  
gevelsteen als bestaand; er zal op worden toegezien dat alsnog wordt gebouwd volgens de  
ingediende aanvraag en de daarop verleende omgevingsvergunning.

De vergunning is verzonden op 6 augustus waarna een beroepstermijn van 6 weken is  
ingegaan. Deze beroepstermijn eindigt op 18 september.
Tot op heden is geen beroep ingesteld door de vergunninghouder.
Na afloop van de termijn zal indien de strips nog niet verwijderd zijn de vergunninghouder  
definitief worden aangeschreven tot verwijdering van de steenstrips.
Hierna kan vergunninghouder nog in bezwaar en beroep tegen de aanschrijving zodat  
verwijdering van de strips bij mogelijke toepassing bestuursdwang pas te voorzien is tegen 
eind 2014.
Blz. 27 Passend onderwijs, hoe gaan wij om met de kinderen in de oude situatie?
Naar verwachting verandert er niet zo veel omdat veel kinderen op dezelfde school blijven. 
Aanvullend:
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Onze vraag was, de kinderen die reeds uitgeplaatst zijn, (bv. naar een school in 
Haarlem) worden deze weer op opgenomen in de plaatselijke scholen.
Invulling geven aan passend onderwijs is de verantwoordelijkheid van de scholen. Afspraken 
hierover zijn gemaakt binnen de regionale samenwerkingsverbanden. Het is geen 
automatisme dat elders geplaatste kinderen weer teruggaan naar de school van herkomst.  
Wat de gevolgen zijn van de invoering van het passend onderwijs kan nog niet worden 
aangegeven.  

Blz. 30 de jeugd bibliotheek is net weer ingericht in het dorpshuis in Spaarndam, er 
wordt onderzocht of dit ook in een school kan worden gehuisvest, had dit niet beter 
op elkaar afgestemd moeten worden?
De bezuiniging op de volwassenenvestiging, waardoor nu alleen de jeugdbibliotheek en de 
‘Rotunda’ resteren, was een eerste bezuiniging. Hiervoor was een herinrichting van de 
jeugdbibliotheek nodig. Omdat er echter opnieuw bezuinigd moet worden, is de volgende 
stap om te bezien of er bezuinigd kan worden op de  jeugdbibliotheek, bijvoorbeeld op de 
overheadkosten.
Aanvullend:
Onze vraag ging niet zozeer over de bezuiniging, maar meer over de plaats c.q. plek
Dat is één van de zaken waar het bedoelde onderzoek op gericht is. 

Cultuureducatie, hoe wordt dit gestimuleerd, geven scholen voldoen informatie aan de 
leerlingen betreffende de mogelijkheden op muziek onderwijs en heeft onze 
muziekvereniging hier ook niet een rol te vervullen, goed voor de continuïteit en voor 
het nuttig besteden van de subsidie.
Vanaf 2014 nemen wij deel aan de (regionale) kunst en cultuurmenu’s van Hart Haarlem. Dir  
zijn educatieprogramma’s over de verschillende disciplines van kunst en cultuur die aan het  
primair onderwijs worden aangeboden, om zo schoolkinderen op een jonge leeftijd al kennis 
te laten maken met cultuur. De reguliere subsidie, van €. 5.000 aan Hart wordt hiervoor  
ingezet. Stichting Hart (voorheen Muziekschool Zuid Kennemerland) ontving van de 
gemeente een subsidie voor reguliere activiteiten (volgen van muziek- en theaterles en 
ondersteuning bij muziekonderwijs). De muziekvereniging heeft hierin geen rol.

Blz. 31 jumelages willen wij beëindigen in 2018, zijn er al ideeën hoe wij dit gaan 
aanpakken
Wij willen de jumelages met de raad evalueren en nagaan of de huidige manier van 
samenwerking nog gepast is. Wij denken daarbij aan het beëindigen van de structurele  
uitwisseling en projecten. Zie ook ons antwoord aan het CDA. 

Blz. 32 het is totaal overbodig om nog langer geld te besteden aan het Archispel, al 
ruim 20 jaar geven wij geld uit aan deze uithoek in Spaarndam en er vinden alleen 
maar vernielingen plaats en waar nauwelijks bezoekers komen.
Om de twee á drie maanden vindt een overleg jeugd plaats bij de gemeente. In dit overleg 
wordt de stand van zaken met betrekking tot jeugd in Halfweg en Spaarndam besproken. 
Aan het overleg nemen de politie, jongerenwerkers, welzijnscoach en de gemeente deel.  
Overlastsituaties worden besproken en daar waar mogelijk worden er maatregelen getroffen 
om de overlast tegen te gaan (zoals heggen snoeien voor de zichtbaarheid van 
‘hangplekken’). ArchiSpel is een terrein voor jongeren. Het bevat een basketbalpleintje, een 
overdekte hangplaats, een skatebaan en een voetbalveldje. De jongeren maken weinig 
gebruik van deze voorzieningen omdat ArchiSpel erg vies is. Er is besloten om geen 
herstelwerkzaamheden meer te verrichten op het terrein en daar waar het mogelijk is  
oplossingen te zoeken die geen hoge kosten met zich meebrengen, zoals het schoonspuiten 
van de betonplaat bij het basketbalveld door de vrijwillige brandweer. Op deze manier 
proberen we de kosten m.b.t. het activiteitenterrein beperkt te houden.
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Blz. 37 peuterspeelzalen, Hoe worden deze gelden precies verdeeld, naast Humpie 
Dumpie is het Skos toch ook commercieel?
Alle peuterspeelzalen hebben recht op deze gelden, commercieel of niet (voor zover er niet-  
commerciële peuterspeelzalen bestaan).

Blz.39 buurtsportcoach, wat zijn de activiteiten die hij ontwikkeld voor onze gemeente
De inzet van de buurtsportcoach in de gemeente is tweeledig. Ten eerste stimuleert hij de de 
inwoners van de gemeente om ‘in beweging te komen’, waarbij de aandacht specifiek is  
gericht op jongeren en ouderen. Ten tweede ondersteunt de buurtsportcoach als 
‘achterwacht’ de welzijnscoach in het Wmo loket, ouderenwerk en het maatschappelijk werk.  
Voor het stimuleren van beweging bij de jongeren heeft hij contact gelegd met de scholen 
om aandacht te vragen voor het belang van sport en bewegen. 
Ook wordt er een project opgezet waarbij de buurtsportcoach en een CJG -coach samen 
scholen en sportverenigingen gaan benaderen om meer te vertellen over obesitas bij  
kinderen en de mogelijkheden om dit te voorkomen / aan te pakken. Daarnaast wordt  
onderzocht of er, in samenwerking met de sportverenigingen, een sportweek kan worden 
georganiseerd voor jongeren. 
Voor de ouderen wordt er met de fysiotherapeut in Spaarndam verkend of het mogelijk is om 
fysiotherapie- studenten in Spaarndam stage te laten lopen, waarbij zij kosteloos extra 
ondersteuning bieden aan mensen met problemen bij het bewegen. Verder stimuleert de 
buurtsportcoach de ouderen om te bewegen / actief deel te gaan nemen aan activiteiten 
wanneer hij in het kader van het ouderenwerk huisbezoeken bij hen aflegt.

Blz. 40 Zorg in kleine kernen, onderzoeksbureau BSP, alhoewel de kosten worden 
gedekt, vragen wij ons af of deze onderzoeken niet teveel kosten terwijl de te 
verwachten uitkomsten laag zullen zijn (vrijwilligers centrale was ook al geen succes) 
ook zijn er nu collegeleden die de kernen gaan vertegenwoordigen 
Het gaat hier om een project waarin wordt onderzocht of er een digitaal systeem kan worden 
ingezet om hulpvragen van hulpbehoevenden en hulpaanbod van vrijwilligers aan elkaar te 
koppelen. Hier wordt onderzoek naar gedaan omdat de inzet van vrijwilligers van steeds 
groter belang zal worden gezien de ontwikkelingen rond de transities in het Sociaal Domein.  
Ondersteuning van vrijwilligers is daarom een belangrijk aandachtspunt.
 Juist gelet op de ervaringen met de Vrijwilligerscentrale Haarlem, die de inwoners  
onvoldoende wist te bereiken, is het van belang dat wordt onderzocht of er een systeem is  
dat aansluit op de wensen en mogelijkheden van de inwoners van de gemeente. Het  
onderzoek wordt volledig gesubsidieerd door de Provincie. 

Blz. 42, regeling gemeentelijke energiesubsidie, hoeveel, wat en wanneer?
Van januari 2014 t/m heden zijn er de volgende aanvragen ingediend en gehonoreerd;
-Zonnepanelen :10x (totale uitgekeerde subsidie: €6.768,89) 
-Warmtepompen :--
-Bouwkundige voorzieningen:1x (totaal uitgekeerde subsidie: €295,67)
Voor 2015 verwachten wij een vergelijkbaar aantal aanvragen.

Het beschikbare bedrag voor 2015 bedraagt € 3.461,--
De gemeentelijke bijdrage omvat 15% van de daadwerkelijk gemaakte kosten voor het  
aanschaffen, installeren en in bedrijf stellen van de voorziening. Het maximum 
subsidiebedrag per woning bedraagt €750.
De aanvragen kunnen het gehele jaar worden ingediend.

Blz. 46 bouwplan sectorpark, wat is de stand van zaken, is het ter beschikking 
gestelde geld al besteed,
De 1e  fase van het onderzoek is in januari 2014 afgerond en via de commissie RvB aan u 
aangeboden. De 2e fase betreft het opstellen van een concept stedenbouwkundig ontwerp.
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Wij denken het concept stedenbouwkundig ontwerp eind september 2014 te kunnen 
afronden. Het PvA zal dan in november 2014 voor u beschikbaar komen. De 
voorbereidingskosten passen nog steeds binnen het ter beschikking gestelde budget. 

De stallingruimte voor de buitendienst kan mogelijk ook naar de Noordzeekanaalweg 4
Het pand Noordzeekanaalweg 4 is inmiddels aangekocht. Op dit moment zijn wij doende met  
het opstellen van de koop- verkoopovereenkomst en de verhuurovereenkomst met DWI voor  
minimaal 2 jaar. 
Het gebruik van het perceel met opstallen aan de Noordzeekanaalweg 4 door DWI laat  
stallingruimte voor het materieel van de buitendienst in ieder geval de komende 2 jaar niet  
toe. De aanwezige bijgebouwen zullen door DWI zelf in gebruik worden genomen voor 
stalling en opslag.

Reconstructie dorpskern Halfweg, nieuw schoolgebouw, misschien valt ook te denken 
hier de muziekvereniging in te huisvesten.
Het onderzoek naar een brede school en varianten hierop is nog in volle gang. Het  
onderbrengen van de muziekvereniging in een  nieuw te bouwen school zullen wij bij het  
onderzoek betrekken.

Blz. 49 Volgens ons is de uitkomst wat ruim berekend, wij komen uit op een bijna een 
ton.
Omdat in de specificatie bedragen met elkaar zijn verrekend komt dit wellicht niet duidelijk  
naar voren. De totalen geven aan:

Begrote kosten Prognose kosten Bij / Aframen
Ambtelijke organisatie 1.980.680 1.920.680     60.000-/-
Bestuur   285.286   316.786    31.500+/+
Inhuur derden    68.500                           227.500                           159.000+/+  
Totaal 2.334.466 2.464.966  130.500+/+
Misschien toch andere bedragen opsommen?
De berekening is aangepast.

Blz. 57 staat van reserves
Kunt u uitleggen hoe dit is gegaan; de vermindering bij  sociale woningbouw uitkoop 
ondernemer meubelmaker. 80.000 euro en is dit inclusief of exclusief afbraak.
Aan de ondernemer is een uitkoopvergoeding betaald van €. 50.000 terwijl voor de sloop €.  
30.000 werd uitgetrokken.

Reserve WMO - 46 890 voor ons gevoel hebben wij als raad nooit meer dan 15.000 
euro hiervoor beschikbaar gesteld.
Naast het beschikken over de reserve vanwege het subsidie aan het Dorpscentrum 
Spaarndam ad €. 15.000 werd ook voor €. 31.390 over deze reserve beschikt t.b.v. een 
haalbaarheidsonderzoek voor een  pilot voor de dagbesteding van ouderen.
De raad stelde inderdaad €. 15.500 beschikbaar voor subsidie aan het Dorpscentrum 
Spaarndam. Daarnaast echter ook bij de 1e suppletoire 2014 €. 30.000 voor een pilot  
dagbesteding ouderen en €. 5.500 bij de Kadernota 2015 voor de oude bibliotheek.
Wat is het nut en voordeel van een Makelaarssite 40.000 euro en heeft de raad hier 
krediet voor beschikbaar gesteld?
De Makelaarssuite is een softwarepakket wat benodigd is voor de registratie van eigenaren 
van onroerende goederen t.b.v. de juiste en volledige heffing van de onroerend-zaak-
belastingen en andere toepassingen van de eigendomsregistratie.
Ook hier de vraag heeft de raad hier geld voor beschikbaar gesteld.
De raad heeft hiervoor krediet verleend bij de primitieve begroting (via de reserve 
automatisering).
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Reserve grondbedrijf, er zijn geen mutatie, maar valt daar het verhuur van de ex 
meubelzaak hier niet onder.
De huurpenningen en kosten (verzekering, zakelijke lasten) m.b.t. de boeldag werden niet  
geboekt op het grondbedrijf maar op het complex “Oranje Nassaustraat /  
Amsterdamsestraatweg” dat deel uitmaakt van hoofdfunctie 8 (Ruimtelijke Ordening en 
Volkshuisvesting).   

Blz. 61, risico inventaris, Liander heeft beroep aangetekend, er wordt voor de 
jaarrekening 2014 rekening gehouden met een tegenvaller van 150.000,00 euro terwijl 
de totaal te verwachten risico 350.000,00 euro is, kunt u aangeven hoe dit precies zit
Afgerond is dit over 2012 €. 50.000 ( het ging in 2012 om een gedeelte van het jaar), over 
2013 €. 150.000 en in 2014 €. 150.000.
Aanvullend:
De vraag was niet een opsomming van getallen te geven, maar in hoeverre slagen wij 
er in deze gelden te innen, m.a.w. moet dit risico niet ernstig worden genomen en is 
het nog langer zinvol dit op te voeren als inkomsten bron, voor de komende jaren.
N.B. waarom heffen wij geen precario over de gas- en communicatie leidingen.
De heffing van precariorecht voor gasleidingen is in het verleden afgekocht door een 
bijdrage ineens en het heffen van precariorechten van communicatieleidingen is wettelijk  
uitgesloten. Zoals al meemalen betoogt wordt de heffing van precariorechten van Liander  
door heb aangevochten in beroep bij de rechtbank. De GBKZ is van mening dat de heffing in 
beroep in stand blijft. De heffing is dan ook als risicovol aan te merken maar er is momenteel  
nog geen aanleiding om de heffing achterwege te laten.     

Blz. 65, Liquiditeitspositie per april 2014
Schatkistpapieren 2.750.000,00 euro graag nader verklaren. ( ben deze term nooit 
eerder tegen gekomen.)
Vanaf 2014 is er een wet van kracht die gemeenten verplicht hun rekening – courant saldi,  
uit te zetten bij de rijksoverheid. Dit gebeurt via de Bank Nederlandse Gemeenten en omdat 
ook de gemeenten rekeninghouder zijn bij die bank gebeurt dit volautomatisch. De verkregen 
rentevergoeding is redelijk marktconform. 
De reden lijkt mede gelegen in het feit dat de aldus door de centrale overheid verkregen 
gelden een positieve invloed hebben op het EMU – saldo.  

Blz. 67 Verkiezingen, het moet toch mogelijk zijn hier raadsleden voor te vragen?
Het blijkt bij elke verkiezing weer een hele opgave om voldoende stembureauleden 
beschikbaar te krijgen.
Wellicht is het een idee om leden (politici en ambtenaren) aan te wijzen. In de praktijk blijkt  
verwarring te bestaan over de vraag of raadsleden lid mogen zijn van een stembureau. Het  
antwoord hierop is: ja, raadsleden kunnen benoemd worden als lid van een stembureau, als  
ze geen blijk geven van hun politieke voorkeur. De onduidelijkheid is ontstaan door dat in het  
wetsvoorstel Wet inrichting verkiezingsproces staat opgenomen dat raadsleden geen 
stembureaulid mogen zijn bij raadsverkiezingen. Dit om de  schijn van partijdigheid te 
vermijden. De VNG heeft in haar advies over dit wetsvoorstel aangeven het hier niet mee 
eens te zijn. In onze Buitengewone Algemene Ledenvergadering op 26 september 2008 is 
op dit punt een motie aangenomen. 
De behandeling van het wetsvoorstel ligt al enige tijd stil en heeft dan ook geen gevolgen 
voor de komende verkiezingen. Als lid en plaatsvervangend lid van het stembureau kunnen 
personen worden benoemd die op de dag van stemming de leeftijd van achttien jaar hebben 
bereikt en die na het volgen van een training over voldoende kennis en vaardigheden 
beschikken over het verkiezingsproces
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Blz. 69 bezuinig logopedie -40.000 euro?, wie gaat dit nu doen
De gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude heeft een logopediste in dienst die ingezet  
wordt voor alle openbare en bijzondere scholen. Dit is een onverplichte uitgave omdat deze 
zorg ook overgelaten kan worden aan de schoolbesturen. Het is de vraag of deze als  
belangrijk ervaren voorziening in tact blijft wanneer de gemeente zich financieel terugtrekt.  
Anderzijds is de besparing pas op termijn te realiseren omdat de betreffende logopediste 
beschikt over een vaste aanstelling bij de gemeente. We gaan ons ook oriënteren hoe dit  
elders in de regio is geregeld.
Wij willen komend jaar de discussie met de scholen voeren over dit onderwerp.  

Blz. 72 de p.m. posten RO-  beleid, zowel algemene kosten en kosten advies, kunnen 
nog voor grote verrassingen zorgen  denken wij, is dit door leges op te vangen.
De aanpassing van bestemmingsplannen is een taak van de gemeentelijke overheid en 
daarom kunnen hiervoor geen leges in rekening worden gebracht. Wel kan een 
exploitatieovereenkomst worden gesloten om de kosten te verhalen. Wanneer de 
aanpassing leidt tot een omgevingsvergunning om te bouwen zullen bouwleges in rekening 
worden gebracht die afhankelijk zijn van de omvang van de bouwactiviteiten.

Blz. 73, winkelcentrum Dr W. Nijestraat, er wordt 20.000 bezuinigd, maar houdt u ook 
rekening met de huurderving en kosten uitkoop Chinees.
Omdat nog niet bekend is hoe en wanneer het huurcontract zal worden beëindigd kon hier  
nog geen rekening mee worden gehouden.
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2. VRAGEN PvdA
Mbt de aanbiedingsbrief: 
Blz. 6: Hier worden verschillende rentepercentages gehanteerd variërend van 3.0 tot 
3.5%. Hoe reëel is het om deze percentages te hanteren. Momenteel is de rente bijna 
negatief en is 1% waarschijnlijker. Bestaat er niet het gevaar je ‘rijk” te rekenen? Wat 
zijn de consequenties bij een lager reken rente percentage. 
Gerekend naar de huidige marktrente is inderdaad sprake van hoge percentages. De hier  
aangehouden percentages zijn echter een gemiddelde over de laatste jaren omdat 
rentepercentages altijd momentopnamen zijn die in de tijd sterk kunnen verschillen. 
Omdat het zowel gaat om bespaarde - als toegerekende rente (derhalve zowel baten als  
lasten) is het effect bij wijziging niet groot.

Programma 0 
Blz 11: Het stembureau in Halfweg wordt gevestigd in het gemeentehuis ipv de 
brandweerkazerne. 
Op blz. 12 wordt gesproken over het huren van een ruimte bij Don Bosco ipv het 
gemeentehuis. Waar is nu het stembureau daadwerkelijk geweest? En hoe hebben de 
inwoners het ervaren dat er maar 1 stembureau in Halfweg is. 
In verband met de tijdige voorbereiding van de verkiezingen (2014) voor gemeenteraad en 
Europees parlement en vanwege de nieuwbouw bij de brandweerkazerne is voor het  
stembureau een andere locatie gezocht.
Hoewel het gemeentehuis als stembureau tot de mogelijkheid behoort, is toch gekozen voor 
een locatie met een meer centrale ligging, nl. clubgebouw Don Bosco. Dit is duidelijk  
bekendgemaakt via de lokale media en natuurlijk via de stempas en huis - aan - huisbiljetten.
Sedert 2003 is er 1 stembureau in Halfweg en er is nu geen onderzoek geweest naar de 
beleving van dit feit bij de inwoners van Halfweg.

Programma 1 
Blz 13 -16 Er wordt gesteld dat de boa’s ingehuurd van het Recreatieschap 
Spaarnwoude niet voldoen. Een van de redenen is een beperkte bevoegdheid. 
Waarom is niet overwogen deze boa’s verder op te leiden? 
De milieudienst IJmond heeft BOA’s die gekwalificeerd zijn om zowel het toezicht als  
handhaving op de APV en Drank en Horeca uit te voeren. Het verder opleiden van de BOA’s  
van het Recreatieschap Spaarnwoude vraagt ook weer extra middelen. 
Wat betekent het voor het recreatieschap dat de gemeente deze taak niet meer 
afneemt. En vervolgens weer voor de gemeente. 
Deze vraag zal moeten worden voorgelegd aan het Recreatieschap Spaarnwoude.
Voor hoeveel uur wordt nu uiteindelijk de BOA ingehuurd. 
Voor 4 uur per week.

Blz. 15: tekstuele opmerking bij onderdeel preventieplan drank en horecabeleid. De 
laatste zin kan vervallen gezien voorgaande zin. ( is achterhaald) 
Correct.

Blz. 17: Klopt het dat de adviseur openbare orde en veiligheid voor 20 uur aangesteld 
gaat worden? Komt deze in dienst bij de gemeente of wordt deze ingehuurd ? 
Deze is al 3 jaar in dienst bij de gemeente. Zij gaat in 2015  m.u.v.  december/januari en juli /  
augustus 18 uur werken i plaats van 14 uur.
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Programma 2 
Blz. 19: Er wordt gesproken over een eindrapportage mbt onderhoud en nieuwbouw 
wegen. Is deze al verschenen? Is er al een idee wat de kosten gaan worden? Wanneer 
worden deze kredieten openbaar? 
Er ligt een concept rapport. Dit rapport is nog ambtelijk in bewerking. Tevens wordt er  
buiten nog naderonderzoek uitgevoerd naar de wegen, waardoor het eind rapport verder  
kan worden aangescherpt. Daarnaast worden op dit moment de uitkomsten van het eind 
rapport wegen over de meerjarenplanning riolering gelegd. 
Hierdoor kunnen wij voor de wegen als voor de riolering tot een gedegen planning komen.  
Uitgangspunt hierbij is dat wij zoveel mogelijk zoeken naar het gecombineerd uitvoeren van 
de werkzaamheden (werk met werk maken). Over de financiële gevolgen van het  
wegenbeheersplan kunnen wij op dit moment nog geen mededeling doen. 
Het naderonderzoek kan nog leiden tot aanpassing van de ramingen.
Naar verwachting is de eindrapportage medio oktober gereed. Het eindrapport kan dan 
medio november / december worden besproken in een themabijeenkomst voor de Raad. 

Blz. 21: Is er al een reactie van GS mbt het opheffen van de bushalte bij Vinkebrug? 
Nee. Wij zijn nog steeds over dit onderwerp in gesprek met de provincie.

Blz. 19: In Spaarndam is er een dorpsraad en geen vereniging. 
Correct.

Blz. 19 : Het is Liedeweg 
Correct.

Blz. 20 mbt Polanenpark: wordt hier niet de dorpsvereniging Haarlemmerliede bedoeld 
en misschien een wijkraad in Haarlem? 
Dat klopt.

De PvdA is uitermate tevreden dat er tot een separaat project is besloten mbt het 
gebied Rijnlandshuis - SpaarneBuiten en omliggende wegen. Na jarenlang aandringen 
wordt dit nu aangepakt. 
De PvdA is ook te spreken over het aanpakken van wild parkerende fietsen bij het 
station Halfweg. 
Tevens dat de snelfietsroute eindelijk een stap verder is gekomen en waarschijnlijk in 
2015 befietsbaar is. 
Dank voor steun bij deze aanpak.

Programma 3: 
Blz 24: Het duurt uitermate lang voordat er een ondertekening plaats vindt mbt het 
oude Polderman terrein/ Compeer terrein. De AH is inmiddels al lang door zijn 
tijdelijke ontheffing heen. Hoe lang gaat het nog duren voordat er daadwerkelijk 
getekend gaat worden en men met de bouw van een nieuw winkelcentrum start? Hoe 
kan de gemeente dit proces versnellen? 
De eigenaar van AH verblijft in het buitenland, waardoor ondertekening van de 
overeenkomst nog niet heeft plaatsgevonden. Ook wij storen ons eraan dat de 
ondertekening nog niet heeft plaatsgevonden. Wij blijven bij de eigenaar aandringen op 
ondertekening van de overeenkomst. Het handhaven op de verlopen tijdelijke ontheffing lijkt  
ons op dit moment niet in het belang van het proces, alsmede niet in het belang van de 
bewoners van Spaarndam. Indien er door de eigenaar van AH eind september 2014 nog niet  
is getekend, dan zullen wij u in oktober 2014 een voorstel doen toekomen hoe wij met de 
ontstane situatie willen omgaan. Hierbij sluiten wij het handhaven, onder het opleggen van 
een dwangsom, niet uit.  
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Programma 4: 
Blz 26: De gemeente heeft taken mbt de leerplicht uitbesteed d.m.v. een GR. Hoe 
houdt zij controle op de uitvoering zowel inhoudelijke als financieel. 
De leerplichtambtenaar is een zelfstandig bestuursorgaan. Deze gaat dus zelfstandig zijn  
eigen weg. Als er problemen zijn, wordt er wel kortgesloten met de gemeente 

Blz 27: mbt Passend onderwijs gaat er het een en ander veranderen. 
We vragen alertheid voor 2 situaties: 
1. Het kan zomaar gebeuren dat een school een kind weigert en deze thuis komt te 
zitten. 
2. Op dit moment gaan er kinderen naar school. Wat gebeurt er met hen. Hoe zijn hun 
‘rechten’? 
Wat gaat uiteindelijk de doorslag geven; het welzijn van het kind, de pegels of de 
regels. 
Invulling geven aan passend onderwijs is de verantwoordelijkheid van de scholenbesturen.  
Afspraken hierover zijn gemaakt binnen de regionale samenwerkingsverbanden. De 
zorgvuldig tot stand gekomen afspraken omvatten ook de procedures die gevolgd worden 
wanneer er voor een kind een passende plek wordt gezocht of gecreëerd. Wij gaan er van 
uit dat het welzijn van het kind altijd van doorslaggevende betekenis is.

Blz 27: mbt Brede school wil de PvdA benadrukken dat gezamenlijk optrekken met de 
gemeente Zwanenburg in het licht van een tweelingdorp aan te bevelen is, echter het 
basisprincipe wel belangrijk is, dat er binnen de gemeente H&S openbaar onderwijs 
blijft bestaan. 
Dat is ook de visie van het college.

Blz 27: mbt Onderwijsachterstandbeleid. Over hoeveel speciale voor en vroeg 
schoolse educatieplaatsen gaat het concreet. 
Aanvankelijk is gekozen voor zes VVE- plaatsen. In samenspraak met de aanbieders van de 
VVE is besloten dit te verhogen naar acht, verdeeld over twee kinderdagverblijven en twee 
peuterspeelzalen. Afhankelijk van de vraag kan worden overwogen het aantal plaatsen bij te 
stellen. 

Programma 5:
Blz 29+31: Sport in de Wijk trekt 40 kinderen aan in de leeftijd van 7-12 jaar. Er is 
besloten in 2015 geen subsidie meer te geven aan deze vorm. Ook de jeugdsport pas 
wordt gestopt. 
Blijft het incidenteel mogelijk dat een kind of gezin om een geldelijke ondersteuning 
vraagt om kinderen te laten sporten? 
Wat betekent het voor het dorpscentrum in Spaarndam dat Sport in de wijk stopt? 
Bewegen en laten kennismaken met verschillende sporten is momenteel een landelijk 
thema .Het is wrang dat juist nu er wordt besloten vanuit bezuinigingsoogpunt te 
stoppen met Sport in de Wijk. 
Het aanstellen van een zg sportcoach betekent niet dat deze iets ontwikkeld maar 
alleen verbindingen legt. Is deze inzet al geëvalueerd? 
Voorstel: 
De bezuinigingsopdracht welke de gemeente haarzelf geeft is de subsidies te verlagen 
met 15%. 
De PvdA stelt voor Sport in de Wijk subsidie te verlagen met 15% en hen in de 
gelegenheid te stellen een kleine deurvergoeding te vragen per deelnemer/ per keer. 
(bv 0.50ct). Dat komt op +/- € 20 per kind per jaar eigen bijdrage uit, uitgaande van de 
huidige cijfers. 
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In verband met de decentralisaties is het erg belangrijk om de algemene (sport)
voorzieningen in de gemeente in stand te houden. Met name de activiteiten van Sport in de 
wijk en de deelname aan de JeugdSportPas zijn van belang om jongeren in beweging te 
houden (en te brengen). In het jaar 2014 bedroeg de subsidie voor Sport-in-de-wijk € 4.250,-  
(vanaf 2011 is dit bedrag i.v.m. de bezuinigingen teruggebracht). 
Voor dit bedrag worden wekelijks gratis sportactiviteiten aangeboden aan circa 40 jonge 
jongeren (7-12 jaar) in het Dorpscentrum. Daarnaast neemt de sportbuurtwerker deel aan 
het tweemaandelijks overleg jeugd om overlastgevende situaties te bespreken. Met deze 
activiteit worden jeugdigen in beweging gehouden en kan voorkomen worden dat zij op 
straat gaan ‘hangen’. In verband met de ontwikkelingen in het sociaal domein is het college 
voornemens om in de begroting 2015 deze posten in stand te houden.

Blz 30: Wanneer de bibliotheek verder wordt gekort op haar subsidie komt het 
voortbestaan ter discussie te staan. In het verleden heeft de bezuinigdrift al geleidt tot 
het verdwijnen van de volwassen bibliotheek en het plaatsen van de Rotunda. Een 
bibliotheek behoort tot een algemene voorziening. Zeker in kleine dorpskernen is deze 
voor jong en oud belangrijk. 
Voorstel: 
De PvdA pleit er voor de huidige situatie te handhaven en niet verder een bezuiniging 
op te leggen aan de bibliotheek. 
Wij nemen nota van uw voorstel.

Blz 32: Juist bij de uitvoering van het Groenstructuurplan kan de participatiewet actief 
worden toegepast. Paswerk maar ook andere organisaties kunnen hiervoor worden 
ingezet. 
Dat is juist en wij proberen hier ook rekening mee te houden.

Programma 6: 
Blz 34; Ook het Cliënten Belangen Buro wordt door een deelnemer in onze WMO raad 
vertegenwoordigd, nl de heer D. Asser. 
Blz 39: Het is onduidelijk wat een buurt sportcoach voor relatie heeft met een evt 
uitbreiding van zijn takenpakket mbt de toegang naar zorg welke vanuit de AWBZ 
overkomt naar de gemeente en dan ook nog hiervoor geschoold moet worden. Hoe 
verhoudt dit zich tot kwaliteit en professionaliteit? 
De inzet van de buurtsportcoach in de gemeente is tweeledig. Ten eerste stimuleert hij de 
inwoners van de gemeente om ‘in beweging te komen’, waarbij de aandacht specifiek is  
gericht op jongeren en ouderen. Ten tweede ondersteunt de buurtsportcoach als 
‘achterwacht’ de welzijnscoach in het Wmo loket, ouderenwerk en het maatschappelijkwerk.  
Hiervoor is hij geschoold, maar voor de nieuwe taken is meer scholing nodig. Dit geldt ook 
voor de welzijnscoach en scholing van beiden heeft daarom onze aandacht. Ter versterking 
van de kennis en expertise zal daarnaast een samenwerking met het Wmo-loket van 
Heemstede worden aangegaan. Deze samenwerking houdt in dat de coaches wanneer 
nodig deelnemen aan het teamoverleg van het Wmo- loket van Heemstede om casussen te 
bespreken. En mochten zich mensen melden bij de gemeente waarvoor de beide coaches 
niet de expertise in huis hebben, dan kan deze expertise incidenteel worden ingekocht bij het 
loket Heemstede.

Blz 40: Het onderzoeksburo BSP komt pas eind 2015 met een onderzoek mbt de Zorg 
in kleine kernen. Dat is rijkelijk laat. Wordt de problematiek van de tweelingdorpen 
hierin meegenomen? 
Uit de behoeftepeiling van de stakeholders zal blijken of en welke bruikbare instrumenten er  
in kernen van de gemeente kunnen worden ingezet. Wanneer de interviews zijn afgerond 
wordt een conceptrapportage gemaakt. In het najaar zal deze rapportage definitief zijn. 
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Daarnaast is het onduidelijk wat er wordt bedoeld met algemene voorzieningen in 
relatie met vrijwilligers en mantelzorgers. 
Informele zorg is onbetaalde zorg, zoals mantelzorg, sociale steun of een andere vorm van 
vrijwillige inzet voor een naaste. Onder andere door het toenemende aantal ouderen en de 
stijgende kosten van de gezondheidszorg krijgt de gemeente de taak om met minder  
middelen de hulp beter te organiseren. Hierbij komt ook de informele zorg nadrukkelijker in  
beeld. In het onderzoek wordt een inventarisatie van deze vorm van zorg gemaakt.

Blz 40: Wanneer komt er een pilot in Halfweg voor dagbesteding voor ouderen met 
regieverlies? 
De pilot in Spaarndam is bedoeld voor inwoners uit de hele gemeente. Er zal daarom 
vooralsnog  geen pilot in Halfweg volgen. Wij zullen dit verkennen met de gemeente 
Haarlemmermeer.

Programma 7 : 
Blz 42: Voor het noodzakelijk inzetten van de omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied 
zijn kosten verbonden. Geldt hier ook de vervuiler betaald? Oftewel betaald het BRZO 
bedrijf hieraan mee? 
De afspraak ten aanzien van de decentralisatie van bevoegdheden in het
omgevingsrecht is wettelijk vertaald in het Besluit omgevingsrecht (Bor) dat op 1 oktober  
2010 van kracht is geworden. 
In dit besluit is het bevoegd gezag voor een groot aantal inrichtingen
verschoven van gedeputeerde staten van de provincie naar burgemeester en
wethouders van de gemeente, met als gevolg dat in het geval van het BRZO- bedrijf, de 
gemeente bevoegd gezag is geworden voor wat betreft de vergunningverlening.
De handhaving van de omgevingsvergunning en de algemene regels van de Wet 
milieubeheer is in het Bor opgedragen aan hetzelfde bevoegde gezag.
Toezicht en Handhaving is op grond van de Bor een wettelijke taak waarvan de kosten niet  
kunnen worden verhaald op het BRZO- bedrijf.
Afgezien van onze wettelijke verplichting zou het onverantwoord zijn een BRZO- bedrijf te  
laten meebetalen aan de kosten van toezicht en handhaving. Dit zou de onafhankelijkheid en 
onpartijdigheid van de gemeente als bevoegd gezag in het geding kunnen brengen.

Blz 43: Om hoeveel woonarken binnen de gemeentegrenzen gaat het als we spreken 
over rioolpompjes ?
Het betreffen hier 13 woonarken die dienen te worden voorzien van een rioolaansluiting c.q.  
te worden voorzien van een alternatieve oplossing.   
 
Wat voor effect heeft het op de bijdrage van de inwoners van de gemeente. 
Dit zal naar onze inschatting geen gevolgen hebben voor de overige inwoners van onze 
gemeente. Tegenover de investering die wij moeten doen staat de rioolheffing van de 13 
nieuwe bewoners.  

Programma 8: 
Blz 44: Wie wordt er bedoeld met de ontwikkelaar in het stukje winkelcentrum 
Spaarndam. En met wie is de intentie verklaring afgesloten? Heeft de gemeente een 
eigen ontwikkelaar? 
Er schijnt kort geleden een notitie te zijn afgerond mbt gemeente in relatie 
ontwikkeling percelen, gebouwen, projectontwikkelaars ed. 
Wanneer krijgen wij deze notitie ? 
Op dit moment wordt een Stedenbouwkundig Programma van Eisen en een 
Haalbaarheidsonderzoek opgesteld voor de dr. W. Nijestraat. Het SPVE wordt aan de 
bewoners en daarna aan de raad voorgelegd. Het is de bedoeling deze locatie samen met  
een nieuwe locatie aan de Ringweg / hoek Brabantiapad in de markt te zetten. Er is nu nog 
geen ontwikkelaar.
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Blz 52: Hoe verhoudt het bedrag van de buurtcoach à € 31.000 zich tov de bedragen op 
blz 39. 
De Rijksmiddelen die de gemeente heeft ontvangen voor de buurtsportcoach: € 23.800 zijn  
bij ontvangst niet voor de buurtsportcoach gereserveerd en zijn opgenomen in de algemene 
uitkering, vandaar dat deze niet in het overzicht zijn opgenomen. De bijdrage is echter wel  
ontvangen en de kosten van de buurtsportcoach voor de gemeente komen daarmee uit op 
€. 6.350

Blz 55: er is wel een post inrichten Liedeweg bij investeringen 2015, echter voor de 
Lagedijk is niets terug te vinden. 
Het totaal krediet is opgesplitst in een investering in 2014 en een investering in 2015.
De bedragen waren zichtbaar in de voor de raadsleden ter inzage gelegde bijlage bij het  
raadsvoorstel van 24 juni jongstleden. 

Blz 56 : De Brede school staat voor 4 miljoen. In 2016. Is daar een dekking voor? 
Het valt op dat nog veel posten op pm staan. Wat betekent dekking via GRP? 
Er is nog geen dekking voor de eventuele nieuwbouw van een Brede school. Aan de hand 
van de plannen zal – op het moment dat daar meer duidelijkheid over is - ook deze vraag 
onder moeten worden gezien.
Dekking uit het Gemeentelijk Riolering Plan houdt in dat kosten ten laste worden gebracht  
van het gevormde gemeentelijk rioolfonds.

Staat van reserves kadernota 2014 
Blz 57: bespaarde rente op 3.5%. Is dit reëel? 
Zie het antwoord op de eerdere vraag over de aangehouden rentepercentages.

Vaststellingsbesluit kadernota 2014: 
Blz 62: punt 4 punt voor zelfonderzoek , wat is de motivatie voor “grondwaterbeheer”? 
Door de gemeenteraad is enkele jaren gelden een lijstje samengesteld met onderwerpen.  
Nadat de eerdere genoemde onderwerpen zijn afgewikkeld is dit nog overblijvende 
onderwerp van het lijstje. De raad heeft overigens alle vrijheid een ander onderwerp te 
benomen.

Bijlagen: 
Blz 64: is er een 3e partij in beeld bij het project station Halfweg ? 
Het ging om Sugar City waarmee het project inmiddels geheel is afgerekend.

Blz 67: verkiezingen; het niet meer aanbieden van een kopje koffie als je stembureau 
lid bent is niet van deze tijd en getuigd van verkeerde zuinigheid, idem voor 
presentiegeld. Maaltijden is iets anders. 
Er wordt ook niet bezuinigd op koffie en presentiegeld.

Blz 67: VRK . Het is zaak de ontwikkelingen in Haarlem te volgen m.b.t. de bezuinigen. 
Het is niet de bedoeling dat daardoor straks andere deelnemers meer moeten gaan 
betalen. 
Wij zijn van mening dat eventuele bezuinigingen niet één gemeente maar alle gemeenten 
moet betreffen. Wij zullen dan ook niet akkoord gaan met het bezuinigen op de 
dienstverlening ten koste van andere deelnemende gemeenten.

Blz 69: logopedie. Wat betekend het in de praktijk wanneer deze wordt weg bezuinigd? 
Dat betekent dat logopedische controle en het aanbieden van ondersteunende maatregelen 
niet meer vanuit de school plaatsvindt. De controle wordt gedaan door de schoolarts.  
Logopedische ondersteuning kunnen de ouders zelf regelen en de kosten worden gedekt via 
de basis zorgverzekering.   
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Blz 71: vorig jaar is voorgesteld om forensenbelasting uit te zoeken. Hoe ver is dit? 
Toeristenbelasting wordt geheven over de overnachtingen op Droomparken door niet in de 
Gemeentelijke Basis Administratie van de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
ingeschreven personen. Woonforensenbelasting komt aan de orde wanneer sprake is van 
permanente bewoning. Dezelfde belastingplichtige kan niet betrokken worden in én de 
toeristenbelasting én de woonforensenbelasting voor dezelfde overnachting.  
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3. VRAGEN VVD

Pag.   6 Raadsbesluiten twee keer vaststellen van de 1ste suppletoire voor 2014?
Op 18 februari jongstleden werd de 2 suppletoire vastgesteld i.p.v. de 1e suppletoire.

Pag.   9 4e alinea In 2013 al gelden vrijmaken voor bestuurskracht, vrijmaken 
achteraf?
Een betreffend raadsvoorstel daartoe is aan de raad voorgelegd voor de commissie van 2 
september en de gemeenteraad van 30 september 2014.

Pag. 11 2e alinea gebeurt er nog iets om de ruimte die over is in het 
gemeentehuis te verhuren?
In afwachting van de toekomstdiscussie lijkt niet het juiste moment om een huurder te 
zoeken. Wellicht dat dit in de loop van 2015 wel het geval zal zijn.

Wordt de beleidsmedewerker B&W blijvend via detachering vervangen?
Het is bedoeling dat de detacheringovereenkomst in de toekomst omgezet wordt in een 
arbeidsovereenkomst met de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude.

Wet elektronische bekendmaking   wat maken wij bekend? 
Vanaf 1 januari 2014 is het wettelijk verplicht om de officiële bekendmakingen voor  
algemeen verbindende voorschriften (verordeningen en beleidsregels) online te publiceren.

Pag. 14 Derde regel woordje een moet weg.
Onder crisisbeheersing 1ste regel e weg achter verder.
Klopt.

Pag. 15 Drank + Horeca 2e regel te moet achter komen.
Preventie etc. 1ste regel Drank en Horeca wat?
Damocles beleid. In Spaarndam schijnen veel houders van joints te vinden te zijn op 
diverse locaties. Dit zou betekenen dat er op vrij grote schaal in de openbare ruimte 
joints gerookt worden. Is het college hiermee bekend en wat wil zij daar eventueel 
tegen doen?
Ja, is bekend. Geen plannen om hier iets tegen te doen. Dit valt niet onder het  
Damoclesbeleid.

Pag. 17 Veiligheid 1ste regel worden moet weg.
AOV wat zijn de taken van een adviseur openbare orde en veiligheid? Zou die 
capaciteit niet beter besteed kunnen worden op straat.
De Aov’er houdt zich bezig met:
Het integraal Veiligheidsbeleid, de jaarlijkse uitvoeringsprogramma’s veiligheid, de 
crisisorganisatie, veiligheidshuis, burgernet, halt, discriminatiezaken, evenementen,  
Noordzeekanaal, bestuurlijke informatie justitiabelen, nazorg ex-gedetineerden,  
Brandveiligheid / Veiligheidsregio Kennemerland, RPC / Veilig ondernemen, RIEC /  
georganiseerde criminaliteit, Drugsbeleid / Damoclesbeleid, Bibobbeleid, Wet tijdelijk  
huisverbod, In bewaringstelling / IBS, Adviseren burgemeester in bestuurscommissies,  
driehoek , crisisorganisatie, OOV problematiek, Deelnemen aan allerlei regionale netwerk-  
en overlegstructuren, e  Politiezaken.
De Aov’er is ook aanwezig bij evenementen, dus in zoverre wordt de capaciteit ook op straat  
ingezet.
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Pag. 19 Wanneer gaan de werkzaamheden aan de Liedeweg nu echt beginnen. 
Het is al meerdere malen aangekondigd maar steeds weer opgeschoven, 
de weg wordt nu echt slecht.

De Lagedijk staat gepland voor het 4e kwartaal 2014. De Liedeweg voor de 1e helft van 2015.  
Alinea Spaarndammerdijk Dorpsvereniging moet zijn Dorpsraad twee keer.
Dat is juist.

Pag. 20 Mientekade 1ste regel Raad moet neem ik aan Raad van State zijn.
Correct.
Polanenpark   Spaarndam moet Haarlemmerliede zijn.
Correct

En welke bezwaren van de bewoners lagen er nog en zijn die opgelost?
Er liggen twee bezwaren. Deze zullen binnenkort (binnen 2 maanden) worden opgelost.

Pag. 21 2e regel wat is drempeloost?
Betreft drempelloos. 

Pag. 23 In  welk  stadium worden  de  bewoners  betrokken  bij  de  plannen  voor 
woningbouw op het terrein van Molenaar in Penningsveer?

In een vroeg stadium, op het moment dat aanpassen van plannen nog mogelijk is.
Met welke alternatieven ontwikkelingen is de Dorpsraad Spaarndam bezig met 
uitwerken?
Het gaat om suggesties voor de invulling van de locaties “winkelcentrum Nijestraat” en het
“Poldermanterrein”. 

Pag. 31 3e alinea 1ste regel kunnen moet weg.
Dat klopt.

Pag. 32 € 60.000,= voor het maken van een Groenbeheerplan is dat niet wat veel?
Monumenten 6e regel zal moet zullen zijn.

Het lijkt de VVD geen goed idee nog meer geld voor het Archispel uit te trekken. 
Dit is één van de zo niet de slechtste investering van de gemeente geweest van de
afgelopen jaren. Dit is een bodemloze put. Het heeft alleen maar zin om te proberen 
hier nog iets van te maken als eerst het gedrag van de jongeren verandert. In deze
financieel onzekere en moeilijke tijd is het onverantwoord hier nog meer geld aan te 
besteden. Laten wij a.u.b. leren van onze fouten.
Dit betreft op hoofdlijnen het opstellen van een beeldkwaliteitplan, het inventariseren en op
kaartmateriaal vastleggen van ons groen en het opstellen van een kostenberekening en het
maken van raambestekken. Uit de praktijk blijkt dat het uitvoeren van deze werkzaamheden
een bedrag van ca. € 60.000,- vraagt. Het project Archispel is afgerond. Er worden dan ook
 op dit project geen kosten meer gemaakt

Pag. 33 1ste alinea  1ste regel  achter  ontwikkelen  van  een toevoegen  en  bij 
geharmoniseerde moet de e eraf.

Dat is juist.

Pag. 38 Tandem 25 mantelzorgers staan geregistreerd binnen onze gemeente 1 
daarvan is op de dag van de mantelzorg geweest. 

Er is 1 vrijwilliger actief. Wat is het verschil tussen een mantelzorger en een 
vrijwilliger? En moeten wij deze mensen niet eens in het zonnetje zetten?
Mantelzorg kan worden omschreven aan de hand van een aantal voorwaarden: zij zorgen  
langdurig en onbetaald voor een chronisch zieke, gehandicapte of hulpbehoevende partner,  
ouder, kind of ander familielid, vriend of kennis. Zij geven zorg omdat zij een persoonlijke  
band hebben met degene voor wie ze zorgen. 
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Zij verlenen zorg uit liefde, persoonlijke betrokkenheid of plichtsgevoel. Mantelzorg wordt niet  
vanuit een beroep verleend en is geen betaalde arbeid.
Belangrijkste verschillen tussen vrijwilliger en mantelzorg: 
Keuzevrijheid: Ten eerste kiest men er niet voor om mantelzorger te worden. Het overkomt je,  
omdat je een emotionele band hebt met diegene die zorg nodig heeft. Het zijn of worden van  
(zorg)vrijwilliger is een bewuste keuze. Wanneer je start als (zorg)vrijwilliger, is er (nog) geen  
sprake van een emotionele band met de hulpbehoevende. 
Intensiviteit: Mantelzorgers verlenen soms wel 24 uur per dag zorg, zij kunnen de zorg niet  
zomaar beëindigen. Veel mantelzorgers verrichten verpleegkundige handelingen. Een (zorg)
vrijwilliger zorgt tijdens een afgebakende tijden (bijvoorbeeld een dagdeel per week) voor een  
hulpbehoevende. Deze zorg is op eigen initiatief te beëindigen. (Zorg)vrijwilligers werken in  
georganiseerd verband en verrichten geen verpleegkundige handelingen.
Vanzelfsprekendheid: Het verlenen van zorg of het bieden van hulp door een mantelzorger  
wordt  vaak als vanzelfsprekend beschouwd.  Soms weten mantelzorgers niet  eens dat  zij  
mantelzorgers zijn en soms willen zij liever niet bekend staan als mantelzorger. Het werken  
als  vrijwilliger  wordt  geprezen.  Onder  andere  door  Koninklijke  Onderscheidingen,  
Vrijwilligersprijs, etc.  
Omgeving: Zwaarbelaste mantelzorgers verliezen sneller contact met de omgeving omdat zij  
intensieve zorg thuis verlenen. Als vrijwilliger breid je het sociale netwerk juist uit. 
De Dag van de Mantelzorg dient in stand gehouden te worden en mantelzorgers zullen hier  
nader  (persoonlijk)  over  geïnformeerd  worden,  via  Tandem  of  via  de  welzijnscoach.  
Kanttekening: veel mensen zien zichzelf niet als mantelzorger en het is moeilijk voor hen om 
een dagdeel ‘vrij te maken’. 

Pag. 39 Hoe  zit  het  nu  precies  met  de  kosten  voor  de  welzijnscoach  en  de 
buurtsportcoach? Is dat gezamenlijk € 23.800,= en € 35.700,= dus totaal € 
59.500,=?

De kosten van Welzijnscoach zijn onderdeel van de subsidie aan Stichting Meerwaarde die  
de Welzijnscoach en een pakket van aanvullende zorg levert. De feitelijke kosten van de  
Welzijnscoach zijn €45.250.
De kosten voor de buurtsportcoach bedragen € 30.150. De gemeente ontvangt hiervoor €  
23.800 aan Rijksmiddelen  De kosten van de buurtsportcoach voor  de gemeente komen 
daarmee uit  op € 7.200.  De voorwaarde is  dat  de gemeente cofinanciering  levert,  maar  
hiervoor kan ook de bijdrage die de gemeente voor de Welzijnscoach levert voor worden 
ingezet. De totale kosten voor de beide coaches bedragen zodoende € 52.450

Pag. 42 1ste regel er staat twee keer functioneert.
Gelieve éénmaal door te halen.

Pag. 45 1ste alinea kan iemand mij in normaal Nederlands vertellen wat er in de 
eerste vijf regels staat?

Voor de Dr. W. Nijestraat moet op basis van een woningbehoeftenonderzoek bepaald worden  
wat  de  gewenste  woningsamenstelling  is  indien  er  nieuw  gebouwd  gaat  worden.  Dit  
programma moet opgenomen worden in een Stedenbouwkundig Programma van Eisen. Het  
is de bedoeling deze locatie samen met een nieuwe kleinschalige woningbouwlocatie aan de  
Ringweg / hoek Brabantiapad in de markt te zetten.

Pag. 52 €  165.000,=  voor  de  toekomstvisie  lijkt  ons  overdone,  kan  het  niet 
minder?

Zoals door de portefeuillehouder aangegeven gaat het om een bruto- en maximumbedrag.
We nemen aan dat dit lager zal uitvallen en dat er anderzijds nog een provinciale bijdrage zal 
worden verkregen.
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Is er geen aanvullende overeenkomst te sluiten met Meerlanden over de 
gladheidsbestrijding, zodat wij verschoond blijven van verrassingen achteraf.
Dat zal wellicht mogelijk zijn maar verwacht mag worden dat we dan een 
beduidend hogere bijdrage moeten betalen waarin deze kosten verdisconteerd zijn.
Op zich is een kostenverrekening op basis van werkelijke dienstverlening het meest 
transparant en controllerbaar. 

Handhavingsovereenkomst Air Products wegen de kosten op tegen de baten?
Toezicht en Handhaving is op grond van de Bor een wettelijke taak waarvan de kosten niet  
kunnen worden verhaald op het BRZO- bedrijf.
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4. VRAGEN GROEN LINKS

Worden in 2015 nog precario-inkomsten van Liander verwacht nu een wetsvoorstel tot 
afschaffing nog slechts in voorbereiding is en de VNG geheel tegen een wetswijziging is? 
Is er contact vanuit H & S met andere gemeenten hierover?
De inkomsten uit de precariobelasting zijn in 2015 opnieuw opgenomen.
Sprake is zelfs van een forse verhoging van de tarieven ommeer aansluiting te krijgen bij de  
regiogemeenten die deze belasting ook heffen. Meerdere gemeenten kennen deze  
belastingsoort overigens niet. Door de Minister is (opnieuw) reparatiewetgeving  
aangekondigd. In hoeverre er compensatiemaatregelen zullen volgen voor gemeenten  
vanwege wegvallende inkomsten, alsmede de mate waarin, is daarom ook nog niet bekend.

Sectorpark: Wat gaat er met het voetbalveld en de jongerenhangplek gebeuren?
In Sectorpark ligt een groot grasveld/trapveld en een jeugdhonk voor de wat oudere jeugd. In de  
nieuwe verkaveling is gezocht naar spelmogelijkheden. Omdat het een speellocatie voor de jeugd uit  
een groter gebied is dan alleen het sectorpark en directe omgeving zoeken we de nieuwe speelplek aan  
de rand, naast de huidige werfgebouwen. De speelplek ligt dan centraal en openbaar aan de zijde van  
de bestaande wijk. Echter, in de nieuwe verkaveling is het moeilijk een dergelijk groot veld te vinden.  
Er zal daarom worden gezocht naar speelmogelijkheden op een kleiner oppervlak. Daarbij is een  
kunstgrasveld / verhard veld een optie. Een andere vorm van spel is mogelijk aan de voorzijde van  
beide gebouwen. Te denken valt aan één basket met een kleine vlek verharding rondom, aangevuld  
met enkele speeltoestellen voor de wat oudere kinderen. Dit levert een meer gevarieerd speelterrein  

op. 

Droompark: Gaat de gemeente daar nu forenzenbelasting en toeristenbelasting heffen 
op de overnachtingen in de huisjes, nu het college terecht permanente bewoning en 
inschrijving bij de burgerlijke stand uitsluit?
Toeristenbelasting wordt geheven over de overnachtingen op Droomparken.  
Woonforensenbelasting komt aan de orde wanneer sprake is van permanente bewoning.  
Dezelfde belastingplichtige kan niet betrokken worden in én de toeristenbelasting én de  
woonforensenbelasting voor dezelfde overnachting.  

Nijestraat: Is het de bedoeling dit te bestemmen voor ouderenwoningen of een 
beschermde woonvorm?
Voor de Dr. W. Nijestraat moet op basis van een woningbehoeftenonderzoek bepaald worden  
wat  de  gewenste  woningsamenstelling  is  indien  er  nieuw  gebouwd  gaat  worden.  Dit  
programma moet opgenomen worden in een Stedenbouwkundig Programma van Eisen. Het  
is de bedoeling deze locatie samen met een nieuwe kleinschalige woningbouwlocatie aan de  
Ringweg / hoek Brabantiapad in de markt te zetten.

De Olm: Wat vindt B en W van de Olm en de beoogde nieuwbouw? Is er enig idee 
hoeveel H en S in de toekomst moet gaan betalen voor de gebruikers uit H en S?
Vooralsnog heeft de gemeente geen aanwijzing gekregen dat er om een hogere  
subsidiebijdrage zal worden gevraagd.

Sugar city: Is er in principe een mogelijkheid gekomen voor woningbouw?
Het bestemmingsplan Halfweg West 2008 biedt die mogelijkheid niet. In het kader van de  
luchtvaartwetgeving is woningbouw daar niet toegestaan. Hierin is geen verandering  
opgetreden.
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Heeft de overname door Neinver nog gevolgen voor de Bibop procedure?
Ook plannen waarvan de realisering een bedrag te boven gaat, komen in aanmerking voor  
Bibop onderzoek, los van de aanvrager.
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5. VRAGEN CDA

Heel veel tekst staat in de tegenwoordige tijd, volgens ons is het verleden tijd. Zijn er soms 
stukken letterlijk overgenomen. Kan dit worden aangepast?
Waar het de Kadernota 2015 betreft zou het tegenwoordige tijd moeten betreffen. Waar het de 1e 

Marap 2014 betreft is sprake van verleden tijd. 

Uit de verslagen van de vergaderingen van het college van B&W blijkt dat de behandeling van 
de kadernota uitgesteld werd van 25 mei naar 24 juni. Wat was hiervan de reden?
Eén van de afdelingen kon vanwege de grote werkdruk niet voldoen aan de afgesproken termijnen.  
Het leek toen beter de behandeling uit te stellen en een complete Kadernota te presenteren en niet te  
werken met een nazending.  

In de aanbiedingsbrief stelt het college op bladzijde 3 onder punt 3. De gevolgen van het Raads-  
en collegeprogramma 2014 – 2018 zullen waar nodig in een suppletoire / 2e marap voor 2014 en in  
de Begroting 2015 worden vertaald. betekend dit dat er voor bepaalde zaken geen afzonderlijk 
raadsvoorstel meer komt?
Daar waar nodig, b.v. bij een benodigd krediet, zal een raadsbesluit dienen te volgen. Dat kan  
eventueel ook bij de primitieve begroting 2015 of een suppletoire begroting 2014 dan wel de 2e 

Managementrapportage. Dat zijn immers ook raadsbesluiten.  
 
Bladzijde 9: Spaarndammerdijk en gebied Rijnlandshuis, De situatie ter plaatse is zeer 
onoverzichtelijk, kan er geen spiegel geplaatst worden waardoor voetgangers en fietser een beter 
overzicht krijgen?
: In de te nemen maatregelen op de Spaarndammerdijk in het kader van 30 km-zone inrichting kan  
hieraan worden voldoen. 

Blad 12: Verkiezingen. Door de landelijke overheid worden eisen gesteld waaraan de leden van 
een verkiezingsbureau moeten voldoen. Er moet een cursus gevolgd worden via internet. Voor 
elke nieuwe verkiezingsronde moet er opnieuw examen afgelegd worden door de leden van het 
stembureau. Duur  van de computercursus ongeveer drie uur. Deze tijd wordt niet vergoed, wij 
denken dat het college hierover in overleg moet treden met onze koepelorganisatie, de VNG. 
Gaat het college dit ook doen?
Vooralsnog staat een dergelijk overleg niet gepland. 

 PROGRAMMA 1
Blad 15 Preventie Drank- en Horecabeleid. Wat bedoeld u met de twee laatste zinnen.
Artikel 43a van de Drank- en Horecawet stelt dat het Preventie- en Handhavingsplan voor 1 juli 2014  
vastgesteld dient te worden. Derhalve is het Preventie- en Handhavingsplan in juni 2014 aan de raad  
aangeboden ter vaststelling.

Blad 16. Legesopbrengsten Waarom worden de juiste kosten niet doorberekend, vanuit de raad 
is daar al diversen malen op aangedrongen.
Wij willen zo veel als mogelijk tegemoet komen aan die wens van de raad. Er dient echter één tarief  
opgenomen te worden in de Tarieventabel leges dat vervolgens geldt voor alle aanvragen. De  
werkelijk bestede tijd aan een vergunningaanvraag kan desondanks  behoorlijk verschillen. 
                                     
Dierenbescherming. De dierenbescherming bestaat volgens ons voornamelijk uit vrijwilligers, 
ontvangen wij van de dieren bescherming een financieel verslag waaruit blijkt dat onze 
financiële bijdrage niet toereikend is?
De gemeente ontvangt een jaarverslag van de Dierenbescherming met een financieel overzicht. De  
begroting van 2014 geeft aan dat de Dierenbescherming een negatief resultaat heeft. 
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Blad 17 Veiligheid  Wilt u dit stuk tekst verduidelijken?
AOV. De adviseur openbare orde en veiligheid is voor 14 uur per week aangesteld, maar 
gebleken is dat dit veel te weinig is om alle taken enigszins naar behoren te kunnen uitvoeren. De 
raad wordt nu voorgesteld 4 uur per week toe te voegen gedurende 3 maanden in 2014. Voor 
2015 wordt overwogen om structureel 6 uur uitbreiding te realiseren.
Kunnen wij voor deze budgetwijziging een regulier Raadsvoorstel ontvangen?
In september 2014 zal een nieuw integraal Veiligheidsbeleid 2015 – 2018 vastgesteld worden door de  
raad. Hieruit vloeien jaarlijkse uitvoeringsprogramma’s voort. In december 2013 is het  
Uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid 2014 vastgesteld door ons college en in januari 2014 ter  
kennis gebracht van de raad. In e jaarlijkse Uitvoeringsprogramma’s wordt inzichtelijk gemaakt wat  
de veiligheidsmaatregelen kosten. Deze kosten zijn in de kadernota genoemd onder de kop APV en  
bijzondere wetten.

PROGRAMMA 2
Blad 19 Onderhoud en nieuwbouw Wegen. 
Er heeft een 1e indicatief en een nader onderzoek plaats gevonden. Aan de hand hiervan wil het 
college een themabijeenkomst organiseren. Wat is het doel van deze bijeenkomst, puur 
informatief of is het noodzakelijk om inzicht te krijgen ter voorbereiding van een raadsvoorstel?
De themabijeenkomst is bedoeld om u op de hoogte te stellen van de stand van zaken alsmede met u  
een discussie te voeren over de te hanteren onderhoudsniveau en te overleggen welke fasering wordt  
geadviseerd.  

Lagedijk en Liedeweg.  Voor raadsleden geldt een geheimhoudingsplicht over het ter beschikking 
gestelde budget. In de MARAP, een openbaar stuk, staat het bedrag wel? genoemd. (pagina 55) 
Waarom dan de geheimhoudingsplicht?
Het was (achteraf) niet de bedoeling in de MARAP een bedrag te noemen.  

Spaarndammerdijk en gebied Rijnlandshuis e..o De aan deze dijk te verrichten werkzaamheden 
vormen ook een onderdeel van de “SPEERPUNTEN VAN SPAARNDAM”, een concept van 
plannen ter verbetering van de leefomstandigheden in het dorp Spaarndam. Voor deze plannen 
wordt een bijdrage gevraagd aan de Stichting Leefomgeving Schiphol. Hoe is de stand van zaken 
op dit moment, worden er nog activiteiten ontplooid op dit gebied?
Wat voor afspraken zijn er met de Dorpsraad Spaarndam gemaakt over de inrichting van het 
terrein van het Rijnlandshuis?
Voor de tweede tranche leefbaarheidsgelden Schiphol zijn de criteria nog niet bekend. Er heeft met de  
gemeente Haarlem overleg plaatsgevonden over de stappen die wij zouden kunnen nemen.  
Afgesproken is dat wij samen met de gemeente Haarlem zullen optrekken. De gemeente Haarlem stelt  
een projectleider ter beschikking die samen met ons zal werken aan het opstellen van criteria en het  
verder uitwerken van de plannen. Met de Dorpsraad Spaarndam vind op relevante momenten overleg  
plaats over de plannen van het Hoogheemraadschap voor het Rijnlandshuis. Het laatste overleg heeft  
medio augustus 2014 plaatsgevonden. Naast een aangepast Masterplan, lagen toen ook verschillende  
verkeer- parkeer- varianten voor. Afgesproken is de plannen op 15 september 2014 een de bewoners  
voor te leggen en hun reactie te vragen. 

In de tekst staat de Dorpsvereniging, dit dient Dorpsraad te zijn.
Klopt.

Blad 20 SpaarneBuiten  Welke werkzaamheden zijn stilgelegd? 
Gaan de voorbereidingen ten behoeve van het opknappen van de Lagedijk wel gewoon door?
De voorbereidende werkzaamheden voor de vervolgfasen van de nieuwbouw en daarmee het  
bouwrijp- en woonrijpmaken is stilgelegd.
Het opknappen van de Lagedijk wordt nog in 2014 aanbesteed en met de uitvoering aangevangen.
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Mientekade.  Wij nemen aan dat u wacht op een uitspraak van de Raad van State. Is er al een 
afspraak gemaakt met de omwonenden? Zo ja op welke datum? Zo nee, waarom niet?
Met een vertegenwoordiger van de omwonenden is er een afspraak gemaakt om een bewonerscomité  
op te richten. Deze contactpersoon probeert een delegatie van vertegenwoordigers van omwonenden  
te vormen.

Station Halfweg-Zwanenburg. U onderzoekt de mogelijkheid van een vergunningensysteem voor 
de bewoners van de Haarlemmerstraatweg 15-31. Aan dit systeem zijn kosten verbonden, zijn de 
bewoners bereid deze kosten te betalen?
In de praktijk blijk dat er parkeeroverlast (parkeerdruk) is ontstaan door de komst van het  
station Halfweg / Zwanenburg in combinatie met het gebruik van de kantoorsilo’s op het  
terrein van SugarCity. Om dit probleem (m.n. op de dag) voor de aanliggen bedrijven en  
aanwonende op te lossen willen wij komen tot voorstellen. Gedacht kan worden aan het  
instellen van een parkeerverbod m.u.v. vergunninghouders. Hiervoor zal een verkeersbesluit  
moeten worden genomen en mogelijk een aanpassing van de APV (nog te onderzoeken). Een 
andere mogelijkheid is om te gaan werken met persoonsgebonden parkeerplaatsen d.m.v.  
parkeerbeugels. Gelet op dat wij het geschetste probleem nog in onderzoek moeten gaan 
nemen is er nog geen overleg geweest met de bedrijven / bewoners. Dit zullen wij organiseren  
(raadplegen bedrijven en bewoners) op het moment dat alle mogelijkheden in een  
conceptnotitie zijn beschreven.  

SugarCity. U heeft de gemeente Haarlemmermeer gevraag om via collegiale inleen een 
beleidsdocument op te stellen voor het parkeren binnen onze gemeente. Dit betekent volgens ons 
dat er voor de bewoners van Halfweg een vergunningenstelsel ontwikkeld gaat worden. Heeft 
hierover overleg plaats gevonden met de dorpsvereniging Zwanenburg- Halfweg? Hoe wil het 
college omgaan met de kosten van de ontheffing?
De aanleiding om te komen tot een nota parkeerbeleid is ingegeven door de komst van een  
mega supermarkt en een outlet center. De plannen voor deze ontwikkelingen zijn al in volle  
voorbereiding. Zowel de mega supermarkt als het outlet center moeten in de eigen  
parkeerbehoefte voorzien. Beide plannen voorzien in het realiseren van ca. 1350 
parkeerplaatsen. Volgens onze huidige informatie zal er voor het parkeren op het terrein van  
SugarCity parkeergelden worden geheven. Om te voorkomen dat bezoekers gratis gaan 
parkeren in de omliggende omgeving (woonstraten) willen wij onderzoeken hoe wij dit tegen  
kunnen gaan. Het instellen van een parkeerverbod in de omliggende omgeving (straten)  
m.u.v. bedrijven en bewoners (d.m.v. een gratis parkeerontheffing)  kan hierin een oplossing  
bieden. Het handhaven wordt dan een taak van de BOA. Wij hebben de gemeente  
Haarlemmermeer gevraagd om ons via collegiale inleen te voorzien van een nota 
parkeerbeleid. De offerte van Haarlemmermeer voldeed niet aan onze uitvraag. Over de  
offerte zullen wij binnenkort nogmaals overleg voeren met de portefeuillehouder Verkeer van  
de gemeente Haarlemmermeer. Over dit onderwerp hebben wij met de dorpsvereniging  
Zwanenburg – Halfweg nog geen overleg gevoerd. Hiervoor is dit onderwerp nog te  
prematuur

Blad 21 Buslijn 80. Wie hebben er zitting in de projectgroep N200, is de Dorpsvereniging 
Zwanenburg- Halfweg hierin vertegenwoordigd, zo nee, waarom niet?
De Projectgroep N200 is, na overleg tussen de burgemeester en de HID, door Rijkswaterstaat  
ingesteld. De projectgroep N200 heeft als opdracht gekregen, te onderzoeken hoe de  
omgeving van de N200 voor onze bewoners meer leefbaar kan worden gemaakt. In deze 
projectgroep, onder voorzitterschap van RWS, nemen deel RWS, provincie N-H en de  
gemeenten  Haarlemmerliede en Spaarnwoude, Haarlem, Amsterdam en Haarlemmermeer  
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(deze laatste heeft aangegeven niet deel te willen nemen). De Dorpsraad Zwanenburg -  
Halfweg heeft geen zitting gekregen in de projectgroep. 
Hier is door RWS bewust voor gekozen om de denktank met specialisten ongestoord hun werk  
te kunnen laten verrichten. Het concept eindrapport zal ter bespreking worden voorgelegd 
aan de Dorpsraad Zwanenburg – Halfweg.              

Snelfietsroute. Uit eerdere informatie blijkt dat er een grotere financiële bijdrage verwacht werd 
van onze gemeente, een bijdrage van €150.000 blijft nog steeds een behoorlijk bedrag. Tevens is 
het hiergenoemde bedrag niet gelijk aan het bedrag in de geheime bijlage bij het betreffende 
raadsbesluit.
Door het ministerie van Verkeer en waterstaat is prioriteit gegeven aan de snelfietsroute  
tussen Haarlem en Amsterdam. Van de gemeente Haarlem en Haarlemmerliede en  
Spaarnwoude werd een bijdrage gevraagd van 50% van de kosten. Door ons College is  
gesteld dat een gemeente van onze omvang een dergelijk bedrag niet kan dragen. Wij hebben 
aan het ministerie meegedeeld dat wij taakstellend € 150.000 kunnen betalen aan dit project.
Na uitwerking van de plannen met varianten hebben wij overleg gevoerd met het ministerie  
en de provincie N-H. In dit overleg is besloten  om te kiezen voor de minimale variant +.
Het bedrag dat de gemeente moet betalen aan deze variant is aanzienlijk minder dan er in  
eerste instantie aan ons is gevraagd c.q. is opgelegd.

Hoek N200/Oranje Nassaustraat.  Wordt het principe: de vervuiler betaald toegepast. Worden de 
kosten van het saneren verhaald op diegene, c.q. zijn rechtsopvolgers,  die de betreffende tank 
hebben aangelegd?
De gemeente is als eigenaar van het pand verantwoordelijk voor de sanering van de oude, niet meer  
in gebruik zijnde olietank.

SugarCity Er is altijd sprake geweest van goede parkeervoorzieningen voor SugarCity. Bestaan 
er nog steeds plannen voor de bouw van een parkeergarage? Hoe worden de kosten die wij als 
gemeente maken voor de verdere ontwikkeling van SugarCity verrekend? 
Zie de eerdere beantwoording op deze vraag bij SugarCity.
De ontwikkelaar draagt zelf alle kosten voor de ontwikkeling op het terrein van SugarCity.
Dit is geregeld in de exploitatieovereenkomst tussen de gemeente en de ontwikkelaar.
Ook de realisatie van de westelijke ontsluiting van SugarCity komt voor rekening van de  
ontwikkelaar. 

Blad 22 Sluisjes. Is er onderzocht of er een mogelijkheid bestaat om particulieren sponsoren 
hierbij te betrekken?
Aan dergelijke vormen van sponsoring wordt inderdaad gedacht. In meer uitgewerkte vorm wordt  
hierop terug gekomen.

PROGRAMMA 3 
Blad 24 Winkels Dokter W. Nijestraat. Er is ondertussen bekend dat één van de drie gebruikers 
nieuwe huisvesting heeft gevonden in het dorpshuis in Spaarndam. Hoe staat het met de 
eventuele herhuisvestiging van het Chinese afhaalbedrijf?
De huur is opgezegd en momenteel zijn wij in overleg met betrokkene.

Polanenpark     Elders in de kadernota valt te lezen dat er speciale kosten gemaakt worden in 
verband met milieucontrole, worden deze kosten door middel van leges verhaald en waar blijkt 
dat uit, en zo niet waarom niet?
De afspraak ten aanzien van de decentralisatie van bevoegdheden in het
omgevingsrecht is wettelijk vertaald in het Besluit omgevingsrecht (Bor) dat op 1 oktober  
2010 van kracht is geworden. 
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In dit besluit is het bevoegd gezag voor een groot aantal inrichtingen
verschoven van gedeputeerde staten van de provincie naar burgemeester en
wethouders van de gemeente, met als gevolg dat in het geval van het BRZO- bedrijf, de 
gemeente bevoegd gezag is geworden voor wat betreft de vergunningverlening.
De handhaving van de omgevingsvergunning en de algemene regels van de Wet 
milieubeheer is in het Bor opgedragen aan hetzelfde bevoegde gezag.
Toezicht en Handhaving is op grond van de Bor een wettelijke taak waarvan de kosten niet  
kunnen worden verhaald op het BRZO- bedrijf.

Spaarndam. Wij zijn benieuwd naar de activiteiten van de betreffende werkgroep van de 
Dorpsraad. Op welke termijn kunnen wij een rapportage tegemoet zien? 
Op welke termijn gaat de intentieverklaring over het zogenaamde Poldermanterrein getekend 
worden? Kan er een indicatiegegeven worden van het tijdstip waarop daadwerkelijk met 
bouwactiviteiten begonnen gaat worden?
Er is bij de gemeente geen nieuws vanuit deze werkgroep bekend.
Dhr. Bouwens, initiatiefnemer van het plan voor het Poldermanterrein heeft ons recentelijk  
meegedeeld dat hij verwacht dat hij binnen 2 weken de financiering van dit project rond heeft. De  
intentieovereenkomst kan dan eind september worden getekend. De intentieovereenkomst moet na  
verschillende onderzoeken en planvorming resulteren in een exploitatieovereenkomst. Daarna dient  
het bestemmingsplan te worden gewijzigd. De planning hiervan is nog niet bekend. 
In 2000 is een vergunning voor de twee woningen afgegeven aan de heer Eckhardt.

Hoe is trouwens de actuele situatie van een tweetal noodwoningen die op het Poldermanterrein 
ooit, met een toestemming voor vijf jaar, zijn geplaatst?
Er is in het verleden bouwvergunning verleend voor een bedrijfswoning op het perceel Lageweg 7. 
Niet lang daarna is bouwvergunning verleend voor het plaatsen van twee wisselwoningen op hetzelfde 
perceel.  Zodra de nieuwe bedrijfswoning gereed zou zijn, zouden de twee wisselwoningen worden 
verwijderd. De bedrijfswoning is tot dusverre niet gerealiseerd. De bouwvergunning daarvoor is 
destijds ingetrokken, omdat daarvan niet tijdig gebruik was gemaakt. Het intrekkingsbesluit strandde 
in een aangespannen beroepsprocedure bij de bestuursrechter.

PROGRAMMA 4
Blad 26. Onderwijshuisvesting. De verantwoordelijkheid voor het buitenonderhoud en 
aanpassing van schoolgebouwen wordt overgeheveld van de gemeenten naar de schoolbesturen. 
Hoe wordt een en ander financieel geregeld. Krijgen de schoolbesturen nu een groter budget en 
worden de uitkeringen aan de gemeenten gekort, of is er weer sprake van een verkapte 
bezuiniging?
Er is sprake van 3 maatregelen op rijksniveau die van invloed zijn op de geldstromen voor de  
voorzieningen huisvesting onderwijs:

- gelden uit het gemeentefonds bestemd voor voorzieningen onderwijshuisvesting worden  
overgeheveld van de gemeenten naar de schoolbesturen

- bij de uitkering gemeentefonds vinden er verschuivingen plaats binnen de clusters; de  
gemeenteraad kan aanvullende middelen voor onderwijshuisvesting beschikbaar stellen

- er vindt landelijk een uitname uit het gemeentefonds plaats van middelen voor  
onderwijshuisvesting; deze uitname zal gelijkelijk over de gemeenten worden verdeeld. 

Passend onderwijs. Er moet een overlegstructuur worden opgezet tussen de scholen en de 
ketenpartners en er moeten afspraken worden gemaakt over doorverwijzing en “korte lijnen”. 
Wie gaat dit regelen? Moeten wij dit als gemeente zelf doen of werken we op dit gebied samen 
met andere gemeenten? 
Afspraken over de invulling en de procedures Passend Onderwijs zijn gemaakt binnen het  
Samenwerkingsverband Primair Onderwijs / Voortgezet Onderwijs Zuid-Kennemerland en deze zijn  
vastgelegd in een zogenaamd Ondersteuningsplan. 
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PROGRAMMA 5
Blad 30 Bibliotheek Aan welke alternatieven wordt gedacht, bestaan er gegevens hoeveel mensen 
er gebruik maken van de mogelijkheden van de bibliotheek? 
Er zijn diverse mogelijkheden, of een combinatie van mogelijkheden:
●De Bibliotheek in Dorpscentrum Spaarndam laten omvormen tot afhaalpunt, d.w.z. het  
jeugdgedeelte laten vervallen. Dit levert een besparing op van € 4.500,-- (omdat er geen betaalde  
medewerker aanwezig is), en misschien € 2.000,-- aan huur. Nadeel hierbij is wel dat er voor de jeugd  
dan geen begeleiding is door een leesconsulent van de bibliotheek.
Als de Rotunda ook wordt verwijderd, zou dit € 3.250,-- opleveren.
Wel is een vrijwilliger nodig die beschikt over een computer/laptop, om mensen te helpen die niet over  
internet beschikken. 
●De scholen in de gemeente kunnen gebruik maken van het educatief aanbod (van de bibliotheek  
Zuid-Kennemerland of van Haarlemmermeer).
●De gratis boekenbak in Dorpscentrum Spaarndam uitbreiden met jeugdboeken, en/of meer gratis  
boekenbakken in de gemeente realiseren.
●Wanneer de bibliotheken in Zwanenburg en Spaarndam helemaal niet voort kunnen bestaan door de  
bezuinigingen, kan het bibliotheekwerk eventueel aanbesteed worden bij private partijen die  
misschien lagere backoffice kosten hebben.
Circa 500 inwoners uit Halfweg maken gebruik van de bibliotheek in Zwanenburg. De bibliotheek in  
het Dorpscentrum Spaarndam heeft 517 leden, waarvan 192 jongeren tot 17 jaar (cijfers eind 2013).

Blad 31 Kunst. Voorgesteld wordt de betreffende subsidies in 4 jaar af te bouwen. Gezien het feit 
dat de Stichting Kunstlijn een subsidie krijgt van € 255 lijkt een periode van twee jaar reëel.
Bij beëindiging van een subsidie die al 3 jaar of  meer achter elkaar wordt verstrekt, is artikel 4:51  
Awb van toepassing. In dit artikel wordt gesproken over een redelijke termijn. Wat een redelijke  
termijn is, hangt van de omstandigheden van het geval af. Voorop staat dat de subsidieontvanger  
voldoende tijd moet krijgen om maatregelen te nemen om de gevolgen van beëindiging of  
vermindering van de subsidie op een behoorlijke manier op te vangen, ook jegens derden.
Naar ons inzicht is een afbouw van de subsidie in 4 jaar een redelijke termijn. 

Van Hoogdalemfonds Moet dit fonds blijven bestaan? De uitgaven die gedaan worden uit het 
fonds worden niet ter goedkeuring voorgelegd aan de raad, zoals bijvoorbeeld de portretten van 
de oud burgemeesters.
Een belangrijk uitgangspunt in het nieuwe subsidiebeleid (vanaf 2015) is om de algemene  
voorzieningen op lokaal niveau te versterken. Onder andere door in te zetten op preventieve  
gezondheidszorg. Subsidies voor kunst en cultuur zullen beperkt in het nieuwe subsidiebeleid  
opgenomen worden. Aangezien activiteiten in dit kader wel van belang zijn, denk aan het toegankelijk  
maken van optredens en tentoonstellingen voor alle inwoners, bestaat de mogelijkheid om dergelijke  
bijdragen uit het Van Hoogdalemfonds te verstrekken. Aanvragen met betrekking tot dit fonds worden  
afzonderlijk beoordeeld.

Overige recreatieve voorzieningen. Hier onder worden genoemd de jumelages met Saxilby en 
Lanckorona. Deze jumelages zijn niet zo maar in het leven geroepen. Met Saxilby bestaat een 
relatie van 25 jaar en met Lanckorona een relatie van 10 jaar. Hoewel misschien niet direct een 
must voor de gemeente, stimuleren wij echter wel het hebben van contacten met andere 
plaatsen, mensen die een andere taal spreken, vooral voor de jeugd van onze gemeente een goede 
mogelijkheid om een bredere kijk op de wereld te krijgen. Dat er een aanpassing van het budget 
komt valt te beredeneren, volledig beëindigen van de financiële bijdrage is niet gewenst.
De twee jumelages zijn jaren geleden aangegaan om de Europese contacten te bevorderen, met name  
op de gebieden onderwijs, economie, toerisme en gemeentelijke instellingen. De vraag die nu voorligt  
is in hoeverre een jumelage nog bijdraagt aan deze visie.
 Indien de contacten beperkt blijven tot beleefdheidsbezoeken, zou het bijvoorbeeld mogelijk zijn om  
de stedenbanden om te zetten in vriendschapsbanden. 
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Dan is er geen sprake meer van structurele uitwisseling en projecten, maar worden bij gelegenheid  
contacten gelegd. Het is in elk geval goed om de jumelages te evalueren om na te gaan of de huidige  
manier van samenwerking nog gepast is.

Bladzijde 33: Ten aanzien van het uurwerk voor de Stompe Toren. Wanneer wordt de 
omgevingsvergunning afgegeven?
Op 8 september 2014 is door de gemeentelijke monumentencommissie de plaats van de wijzerplaat  
tegen de toren akkoord bevonden. Na aanlevering van de benodigde tekening  ( plaats,  
materialisering, afmetingen, aanzicht etc. van de wijzerplaat tegen de toren) bij Bouw- en  
woningtoezicht  door de Stichting  Vrienden van de Stompe Toren wordt de omgevingsvergunning  
volgens afspraak door de gemeente aangevraagd en afgewikkeld. 
Tot nu toe is door Bouw- en woningtoezicht nog geen ontvankelijke tekening ontvangen.

Bladzijde 35: De overeenkomst met de vrijwilligerscentrale is per 1 januari 2014 beëindigd. Hoe 
wil het college de broodnodige vrijwilligers en mantelzorgers vinden in onze gemeente vinden? 
Broodnodig omdat er zoveel veranderd in de zorg en voor bv de WMO?
De overeenkomst met de Vrijwilligerscentrale liep van 2011 – 2014. Ieder jaar is er een  
evaluatiegesprek geweest met de Vrijwilligerscentrale waaruit bleek dat er weinig vraag uit onze  
gemeente is naar ondersteuning van de Vrijwilligerscentrale. Daarom is besloten deze voorziening  
weg te bezuinigen. (De vacaturebank van de Vrijwilligerscentrale blijft overigens wel open voor onze  
gemeente.) Ter vervanging is het project Vrijwilligersmakelaars ontwikkeld, waarbij een aantal  
inwoners uit de gemeente konden worden opgeleid om vrijwilligers te ondersteunen en een soort  
‘makelaarsrol’ te vervullen door het koppelen van een hulpvraag aan een vrijwilliger. Helaas leidde  
het niet tot het aantal beoogde vrijwilligersmakelaars voor onze gemeente.
Omdat de inzet van vrijwilligers inderdaad een belangrijke factor is in de ontwikkelingen in het  
sociaal domein, blijft het werven en ondersteunen van vrijwilligers een belangrijk aandachtspunt.  
Daarom is, d.m.v. subsidie van de provincie, het onderzoeksbureau DSP dit jaar voor onze gemeente  
gestart met een onderzoek naar vormen van digitale werving/ondersteuning van vrijwilligers. 
Onderzocht wordt welk instrumentarium en welke methodieken beschikbaar zijn om de  
matching van vraag naar en aanbod van informele zorg zo efficiënt en effectief mogelijk te  
regelen en welke daarvan het beste aansluiten op de vraag/behoefte van onze inwoners.
Ook de ondersteuning van mantelzorgers heeft de aandacht. Hiervoor subsidieert de gemeente  
regionale organisaties die gericht zijn op mantelzorgondersteuning. Daarnaast wordt er aanvullend  
beleid geformuleerd. Dit beleid is opgenomen in het Beleidskader Sociaal Domein dat in oktober aan  
de raad wordt voorgelegd.

PROGRAMMA 6
Blad 37 Wegens capaciteitsproblemen is er in 2013 door inhuur van derden een eerste stap gezet 
om de in de beleidsnota Wet OKE geformuleerde opdrachten uit te werken en te implementeren. 
Zo is na overleg met het veld het Uitvoeringsprogramma VVE 2013 vastgesteld. Eerste 
aandachtspunt daarbij is het opleiden van leidsters van twee peuterspeelzalen en een 
kinderdagverblijf in een speciaal VVW- totaalprogramma “Uk&Puk”. In februari 2014 is de 
training gestart. Ook hanteren alle peuterspeelzalen in de gemeente met ingang van augustus 
2014 een uniforme inkomensafhankelijke tarieventabel voor het berekenen van de 
ouderbijdrage.                                          
Uitgangspunt is: de gemeente moet toezicht houden, wie betaald de opleidingen, de gemeente of 
de betrokken organisatie? Wie controleert de inkomensafhankelijke bijdrage?
De opleidingen worden betaald door de gemeente uit de rijksbijdrage Onderwijs Achterstandenbeleid.  
In de toekenningsbeschikking VVE- gelden aan de VVE- aanbieders is opgenomen welke producten en  
diensten de VVE- aanbieders geacht worden te leveren (o.a. het hanteren van een uniforme  
inkomensafhankelijke tarieventabel). Het is aan de VVE- aanbieders om aan de gemeente te  
verantwoorden op welke wijze invulling is gegeven aan de gestelde te leveren producten en diensten.  
Nadere afspraken daarover worden gemaakt. Overigens is inmiddels het Uitvoeringsprogramma  
2014-2015 vastgesteld.
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Blad 38 Statushouders  We hebben de vraag meer gesteld, bestaat er geen mogelijkheid om een 
woning in te richten met zogenaamde kitchenettes, hier door ontstaan in zekere zin 
appartementen, waardoor meerdere personen in een woning gehuisvest kunnen worden.
Dit is inderdaad een mogelijke oplossing om de druk op het woningenbestand iets te 
verlichten. De mogelijkheden hiervoor worden binnenkort gezamenlijk met Ymere 
onderzocht.

Blad 39 Welzijnscoach Voor de werkzaamheden van de welzijnscoach is budget gereserveerd, 
hoe hoog is dit budget?
De kosten van Welzijnscoach zijn onderdeel van de subsidie aan Stichting Meerwaarde die  
de Welzijnscoach en een pakket van aanvullende zorg levert. De feitelijke kosten van de  
Welzijnscoach bedragen €45.250.

Buurtsportcoach Wilt u de berekening verduidelijken?  Totale kosten € 30.150, bijdrage van het 
Rijk (40%) € 23.800 ( 40% van 30150 is volgens mij € 12060) en bijdrage gemeente (60%) € 
35.700 (60% is volgens mij € 18.090). 
De kosten voor de buurtsportcoach bedragen zo’n € 30.150. De gemeente ontvangt hiervoor € 23.800  
aan Rijksmiddelen. De kosten van de buurtsportcoach voor de gemeente komen daarmee uit op €  
6.350. De voorwaarde is dat de gemeente cofinanciering levert, maar hiervoor kan ook de bijdrage  
die de gemeente voor de Welzijnscoach levert worden ingezet. De totale kosten voor de beide coaches  
bedragen zodoende € 51.600.

Blad 40 Dagbesteding Spaarndam. Er zijn offertes aangevraagd, wat zijn de resultaten die hieruit 
voortvloeien? Gaan deze activiteiten door in 2015? Voor Spaarndam is dagbesteding 
gerealiseerd, hoe zit dat in de andere woonkernen? 
Geldt de dagbesteding in Spaarndam alleen voor inwoners van Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude, of kunnen de inwoners die woonachtig zijn in het gedeelte van het dorp dat onder 
Haarlem valt er ook gebruik van maken?
Voor de dagbesteding voor de nieuwe doelgroepen die vanuit de AWBZ overkomen is een veel  
zwaardere vorm van ondersteuning en begeleiding vereist dan voor de dagbesteding- pilot die nu  
wordt aangeboden aan kwetsbare ouderen. De offertes die zijn aangevraagd hebben hier dan ook  
geen betrekking op. 
Aan het eind van dit jaar zal de pilot opnieuw worden geëvalueerd en zal bekeken worden of de  
dagbesteding in 2015 wordt gecontinueerd of niet.
De dagbesteding - pilot voor kwetsbare ouderen in Spaarndam is bedoeld voor alle kwetsbare  
ouderen in de gemeente. Er zal daarom geen dagbesteding worden aangeboden in andere  
woonkernen.
Inwoners uit Spaarndam- West mogen ook gebruik maken van de dagbesteding. Mocht dit voorkomen  
dan zal de gemeente hierover afspraken maken met de gemeente Haarlem.

PROGRAMMA 7
Blad 41 Afvalscheidingsadvies. De Rijksoverheid overheid dringt aan op een betere scheiding van 
afval. In onze gemeente wordt het vastgestelde percentage bij lange na niet gehaald. Wat denkt 
het college te gaan doen om een betere afvalscheidingsdiscipline bij de bevolking door te voeren? 
Meerlanden heeft een afvalscheidingsadvies opgesteld waarin eerst wordt ingegaan op de landelijke  
doelstellingen en afspraken en de behaalde scheidingsresultaten waarna vervolgens enkele  
verbeteropties (op hoofdlijnen) van de verschillende afvalstromen worden aangegeven.
Het advies heeft primair tot doel om de discussie op gang te brengen om de afvalscheiding te  
verbeteren en op een hoger niveau te brengen. Het advies zal dan ook als leidraad worden gebruikt  
bij eventuele toekomstige wijzigingen met betrekking tot de wijze van inzameling.
De gemeente ontvangt vanuit het  afvalfonds verpakkingen een vergoeding  van €1,19 per inwoner.  
Dit zal worden ingezet voor extra aanpak van zwerfafval

Blad 42 Terugdringen vervuiling. Kunt u de tekst verduidelijken?.
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De gemeente ontvangt vanuit het  afvalfonds verpakkingen een vergoeding  van €1,19 per inwoner.  
Dit zal worden ingezet voor extra aanpak van zwerfafval

Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied . Zijn  zes gespecialiseerde Regionale Uitvoerings 
Diensten in het Noordzeekanaalgebied niet erg veel? Kan het college ons uitleggen hoe een en 
ander georganiseerd is?
De zes gespecialiseerde RUD’s zijn verdeeld over heel Nederland

Regeling gemeentelijke Energiesubsidie 2013 – 2015. Waarom is er nog steeds geen voorstel 
gekomen om de scholen in onze gemeente en de openbare gebouwen (waar mogelijk) te voorzien 
van zonnepanelen? 
Een voorstel is in voorbereiding.

Blad 43. Riolering. Is hier nu sprake van een nieuw Gemeentelijk Rioleringsplan of wordt het 
bestaande plan aangepast en herschreven?
Eigendom, beheer en onderhoud rioolpompjes Welke argumenten zijn er aangevoerd om tot de 
beslissing te komen dat deze kosten voor de gemeente zijn? Kunt u ons trouwens informeren 
over de afspraken die gemaakt zijn met de gemeente Velsen over het aansluiten van de 
woonschepen in het Zijkanaal C?
Er is sprake van een nieuw verbeterd Gemeentelijk Rioleringsplan (vGRP) voor de periode 
2015-2019.
Alle rioolpompjes in de woonarken in de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude zijn in  
eigendom, beheer en onderhoud bij de gemeente. Bij de aanschaf wordt doorgaans een 
eigen bijdrage geïnd. Er zijn geen verdere afspraken met Velsen gemaakt over het  
aansluiten van de woonschepen.
Voor de eigenaren van de arken is bij Rijkswaterstaat subsidiemogelijkheden beschikbaar  
om op de woonschepen voorzieningen te kunnen treffen om te kunnen aansluiten op het  
gemeentelijk riool.

PROGRAMMA 8
Blad 46 Bouwplan Sectorpark Wanneer denkt het college dat dit project daadwerkelijk 
gerealiseerd gaat worden en hoe worden de kansen voor een positief, financieel resultaat voor de 
gemeente getaxeerd? Neemt het college de adviezen, uitgebracht door de rekenkamercommissie 
te harte?                                                            
Uitvoering zal niet eerder starten dan medio 2016. Omdat het in fases gaat, kan het 2 of  
meer jaren duren voordat het totale plan opgeleverd is (afhankelijk van kopers belangstelling
). Het financieel resultaat is positief, maar wordt beïnvloed door de te saneren afvalberg en 
kosten geluidsscherm. Nader te maken keuzes in bijv. woon- segmentering (bijv. aandeel  
goedkope huur), grootte van het speelveld en behoud bosperceel beïnvloeden ook de 
resultaten. Tot slot wordt gekeken naar de mogelijkheden om te bouwen op of langs het  
dijktalud langs zijkanaal F. De uiteindelijke bouwmogelijkheden daar beïnvloeden ook het 
resultaat.
Het uitgebracht advies door de rekenkamercommissie “Aanbevelingen omvangrijke  
ruimtelijke projecten” zullen wij bespreken met de Griffier.

Reconstructie dorpskern Halfweg Voor de bouw van de brede school wordt een bedrag geraamd 
van € 4.000.000. Wat is de raming van de overige kosten. Planontwikkeling etc.?
De plannen bevinden zich nog in een voorbereidende fase. Het genoemde bedrag is daarom een hele  
grove inschatting van alle te maken kosten.

PROGRAMMA 9
Blad 48 Personeel De sollicitatieprocedure voor de gemeentesecretaris is gestart. Verwacht 
wordt dat per 01-10-2014 in de vacature is voorzien. Hoeveel sollicitanten hebben op de oproep 
gereageerd en wat waren de voornaamste selectie criteria?
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Er zijn 82 sollicitaties ingekomen. Door de medewerker P&O en de burgemeester zijn 14 kandidaten  
geselecteerd. Daarvan zijn vervolgens door het college 8 kandidaten uitgekozen voor een gesprek.
Het profiel als genoemd in de advertentietekst is aangehouden als selectiecriterium.

Hogere loonkosten bij de wethouders ten gevolge van de uitbreiding van 1,5 maar 2 fte. Wat 
blijft er overeind van de opmerking van de formateur dat de extra kosten wethouder gedekt 
zouden worden door een bedrag wat nog resteerde voor het onderzoek naar de toekomst van de 
gemeente en de besparing op de loonkosten van de gemeentesecretaris die niet voor 100% zou 
worden vervangen!!!!!
In 2014 is sprake van een besparing op de totale loonkosten secretaris / wethouders van €. 15.000  
omdat de gemeentesecretaris na diens pensionering een periode niet is vervangen. In 2015 zal sprake  
zijn van meerkosten van €.18.500 (kosten 3e wethouder versus besparing op de secretariswedde).

Wat is er terecht gekomen van de sollicitatieverplichting van de vroegere burgemeester, nog 
twee maanden extra uitkering. Tel uit je winst.
Bij de sollicitatie plicht van de vroeger burgemeester zijn de wettelijke verplichtingen van de  
gemeente en van de betrokkene aangehouden.

Blad 49 Personeel van derden. Op civiel is nog budget voor eventuele inhuur indien de vacature die  
per 1 september ontstaat nog niet is ingevuld. Wilt u dit nader toelichten?.
Per 1 september 2014 is de ambtenaar civiel uit dienst getreden. Wanneer er per die datum geen  
opvolger wordt benoemd zal er financiële ruimte ontstaan voor de noodzakelijke inhuur van  
vervanging.  

Blad 51 Vanwege de geplande investeringen zal in 2014 of 2015 naar alle waarschijnlijkheid een 
vaste geldlening moeten worden aangegaan. Als we kijken naar de pagina 55 zien we een aantal 
investeringen, de vraag is of deze investeringen het aangaan van een geldlening noodzakelijk 
maken. Kunt u dit nader toelichten?
Wanneer de investeringen 2015 worden uitgevoerd maar ook de nog uit te voeren raadsbesluiten in  
2014 (waaronder het onderhoud aan Liedeweg en Lagedijk) lijkt, gezien de aanwezige liquide  
middelen, het sluiten van een aanvullende vaste geldlening noodzakelijk. We zullen echter geen  
vreemd vermogen aantrekken wanneer dat niet nodig is.

Blad 52 en 53.
Op deze pagina’s word een toelichting gegeven van de mutaties die er plaats vinden in de diverse 
programma’s.
Programma 0 -201.100                                                                                     
Programma 1   -19.000    
Programma 2 -207.150                           
Programma 6       7.432               
Programma 7    -24.000                              
Programma 8     31.700                               
Programma 9      -3.800                        
Totaal -415.918                                                   
Onttrekking aan reserves  315.400
Per saldo een achteruitgang            -100.518
                                                        
Opgenomen in de primaire begroting       4.260  
Onvoorzien     25.000   

29.260                                             
Mutaties gemeld door middel van de 1 t/m de 3e suppletoire 183.678        

212.928
Resteert voor onvoorzien          112.420 
Dit bedrag wordt vooral veroorzaakt door het opnemen van een post, groot  € 165.000 voor de 
toekomstvisie. Wanneer kunnen wij een raadsbesluit over deze budget wijziging verwachten? 

31



In de vergadering van 30 september aanstaande zal de kredietverlening voor een 
verdiepingsonderzoek t.b.v. de Toekomstvisie aan de orde worden gesteld. 

Ook van grote invloed is het bedrag voor de renovatie van de sluisjes in Halfweg. Vanuit 
historisch oppunt is dit te verdedigen, de vraag is echter hoe zit de begroting voor deze renovatie 
in elkaar, wie is de projectbegeleider etc etc. Wanneer wordt er een raadsvoorstel met voldoende 
achtergrond informatie aan de raad voorgelegd?
In oktober wordt u dit raadsvoorstel voorgelegd. Als projectleider is onze senior 
beleidsmedewerker ruimtelijke plannen aangewezen. Een meer uitgewerkt voorstel rond de 
restauratie en de medefinanciering door sponsoren c.q. andere subsidiënten, zal u eveneens 
bereiken.
In oktober wordt u dit raadsvoorstel voorgelegd. Als projectleider is onze senior  
beleidsmedewerker ruimtelijke plannen aangewezen. Een meer uitgewerkt voorstel rond de 
restauratie en de medefinanciering door sponsoren c.q. andere subsidiënten, zal u eveneens 
bereiken.

In programma 7 wordt rekening gehouden met de handhavingsovereenkomst Air Products, 
worden deze kosten niet doorberekend?
Toezicht en Handhaving is op grond van de Bor een wettelijke taak waarvan de kosten niet  
kunnen worden verhaald op het BRZO- bedrijf.
Wel ontvangt de gemeente jaarlijks OZB. 

In programma 8 wordt rekening gehouden met een hoger opbrengst aan bouwleges, daar 
tegenover staat een hogere uitgave aan schade vergoeding betreffende bestemmingsplannen. 
Kunt u dit toelichten?
Het is ook nu weer lastig een reële inschatting te maken van de te verwachten leges voor het  
in behandeling nemen van aanvragen om een omgevingsvergunning. Dat heeft niet alleen te 
maken met te verwachten bouwplannen, maar ook met het tijdstip waarop de aanvragen 
daarvoor worden ingediend. Met betrekking tot te verwachten planschade wijzen wij erop dat  
het gebruikelijk is in een overeenkomst met de initiatiefnemer op te nemen dat eventuele 
planschade voor diens rekening komt.

Als mutatie in de reserves wordt opgegeven een bedrag van € 80.000 voor de sloop van Boeldag, 
niet besteed in 2013, wat is de verklaring hiervan?
De werkzaamheden zijn niet uitgevoerd in 2013 maar zijn gestart in 2014.

Blad 54 Wij missen de aankoop van het pand aan de Noordzeekanaalweg
Op het moment dat de Kadernota werd samengesteld was het nog niet 100% zeker dat de aankoop  
daadwerkelijk gerealiseerd zou worden. Inmiddels is dat wel het geval en zal e.e.a. suppletoir  
geregeld worden.

Blad 55 Inrichten Liedeweg, Is de geheimhouding voor de raadsleden en commissieleden nu 
door het publiceren van het bedrag officieel opgeheven? 
Neen.

Blad 57. Geen mutaties in de reserve pensioenen en uitkeringen ex-wethouders, hoe zit dat in 
2014 is er toch een wethouder met pensioen gegaan?
De betreffende mutaties komen ten laste van de hiervoor getroffen voorziening. De reserve is nog even  
aangehouden in verband met de komst van een nieuw college. Na de berekening van de rechten door  
Deloitte zal de voorziening worden aangepast en de reserve worden opgeheven. 

Wat is de onttrekking aan de reserve sociale woningbouw (€93.420)( € 13.420 voor rente 
startersleningen en € 80.000 uitkoop ondernemer meubelzaak. Is hiervoor een raadsvoorstel 
geweest? (zie pagina 58)
Voor beide zaken is inderdaad door de gemeenteraad een besluit genomen.
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Is het noodzakelijk de reserve archeologisch onderzoek in stand te houden?
Dat is niet noodzakelijk.

Blad 58 Welk bedrag is er nu werkelijk betaald aan de erfgenaam van de exploitant van de 
meubelzaak?
Er is een uitkoopsom overeen gekomen van €. 50.000.

Blad 59 Wat betreft het haalbaarheidsonderzoek pilot dagbesteding ouderen € 31.390, wanneer 
is dit in de raad behandeld? 
Dit was onderdeel van de 1e suppletoire 2014.

Wat betreft de extra storting t.b.v. “Makelaarssuite 2014” € 40.000?
De Makelaarssuite is een softwarepakket wat benodigd is voor de registratie van eigenaren 
van onroerende goederen t.b.v. de juiste en volledige heffing van de onroerend-zaak-
belastingen en andere toepassingen van de eigendomsregistratie.
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